
Totaaloverzicht ontvangen reacties inwoners op Vitaal Teylingen 
 

In totaal hebben inwoners 230 reacties ingediend. Afgelopen week is er hard gewerkt om alle input te ordenen en te bespreken. Een deel 

hiervan, zo’n zestig reacties, leende zich ervoor om meteen in het raadsprogramma op te nemen. Dit zijn de reacties waarvan een 

gedeelte van de tekst rood is gemaakt. In de verwerkingstabel (apart document) kunt u nagaan op welke wijze de reacties zijn verwerkt. 

De andere reacties (ruim 170) kunnen later worden verwerkt in het collegewerkprogramma. 

 

Prettig wonen voor iedereen 
NR  Zin Reactie  Dorp   

18  Ontvangen brief. Korte inhoud; Boekhorstpolder hoeft niet 
perse woonwijk te zijn. Maak nieuw rapport over 
natuurwaarden, waarbij ook cultuurhistorische waarden van dit 
specifieke stukje grond meegenomen worden. Huidige 
natuurwaarden is thans nog zichtbaar. Met aanleg randweg 
verschuift dit of het wordt vernietigd. Dit is niet meer terug te 
draaien.  

Voorhout  



117 Watertuin Datum: 18 mei 2018 
 

Helaas is het voor mij als “burger” niet reëel om in 250 
woorden te bewoorden wat ik van dit plan vindt. Ik ben 
bewoner van de Watertuin te Warmond. Ik herken “Vitaal 
Teylingen” en de rol Reatie op “Vitaal Teylingen” van de 
gemeente ten opzichte van de Watertuin niet in dit plan. 
 

Wij staan voor Punten komen in geen enkele vorm terug als het 
gaat om de relatie van de gemeente jegens de Watertuin! 
maken we prettig wonen mogelijk voor iedereen 
 

Hoe innovatief ben je als een voorbeeld van een innovatieve 
woonvorm al bestaat echter niet wordt goedgekeurd omdat 
een handjevol ambtenaren zonder goede argumenten die zo 
wil! 
 

herijken we het bestaande huisvestings- en parkeerbeleid 
 

In welke mate staat de gemeente nu echt “open” voor andere 
vormen van wonen zoals de Watertuin? Hoe denkt de 
gemeente vorm te geven aan het het verwerken van deze 
ontwikkelingen in nieuw beleid? 
 

zorgen we voor voldoende recreatievoorzieningen en groen 
dicht bij huis 
 

Betekend dit dat  er reeds een beslissing is genomen over het 
ontwerpbestemmingsplan de Watertuin?  
De  minister heeft het over extra woningen bouwen, desnoods 
in het groen! 

Warmond   



 

Is er reeds een concreet plan met betrekking tot “mensen die 
permanent wonen zonder gedoogbeschikking en andere 
woonoplossingen”?  
 

versterken we de biodiversiteit 
 

De Watertuin loopt hierin kennelijk voorop middels een eigen 
groencommissie en beplantingsplan voornamelijk zelf 
bekostigd! 
 

vergroten we de leefbaarheid en sociale cohesie in de wijken 
 

Indien mensen langer thuis blijven wonen dan is sociale 
controle en hulpverlening zeer belangrijk. Er zijn hier weinig tot 
geen voorzieningen in de directe omgeving dus zijn wij op 
elkaar aan gewezen.  
 
 
 

Hoe gaat u de leefbaarheid en sociale cohesie bevorderen als 
de Watertuin niet permanent bewoond mag worden? 
 
 
 

zorgen we voor een schone leefomgeving 
 

De Watertuin voldoet volledig aan het bovengenoemde. Wie 
van de Watertuin is ondersteunt en beloont door de 
gemeente? 
 
 



 

willen we een veilig Teylingen 
 

Niemand heeft hier ooit de wijkagent gezien of gesproken. De 
Watertuin informeert en helpt elkaar reeds. Wij zijn op elkaar 
aangewezen om e.e.a. zelf in de gaten te houden en elkaar te 
informeren.  
 
 
 

Bovengenoemd “Vitaal Teylingen” is op een groot aantal 
punten een blauwdruk van de Watertuin. Indien hier niet 
permanent gewoond zal aan voornoemde punten niet meer 
kunnen voldaan. De gemeente zegt van alles te willen maar is 
er ook nagedacht hoe dit alles tot stand moet komen en wat de 
gevolgen zijn voor niet-permanente bewoning? Kortom, een 
plan die echter nog volledig uitbedacht dient te worden! 
 
 
 
 
 

  



116 dat voldoende sociale woningbouw 
alleen mogelijk is als de gemeente 
voor sociale grondprijzen zorg draagt. 

Prettig wonen voor iedereen vraagt om een stevig aantal 
sociale huurwoningen. Als model kiezen dat de Raad zegt wat 
moet en het college hoe, is te simpel. Jullie zouden als 
randvoorwaarde moeten meegeven dat voldoende sociale 
woningbouw alleen mogelijk is als de gemeente voor sociale 
grondprijzen zorg draagt.  

Sassenheim   

115 
 

Een reactie van 250 woorden volstaat helaas niet. Zie daarom 
de Open Brief die we via het e-mailadres van de gemeenteraad 
hebben gestuurd naar de onderhandelaars van VVD, D66 en 
Trilokaal.  
 

Sassenheim   

114 Watertuin Beste, 
 

U wilt geen permanente bewoning van campings en 
bungalowparken, daar ben ik het mee eens als deze een 
recreatief karakter hebben. De Watertuin in Warmond maakt 
hierop een uitzondering doordat hier al jaren gedoogd wordt 
en al in 1999 de eerste gedoogbeschikkingen zijn uitgegeven. 
Ook zijn hier geen voorzieningen voor recreatie, speelplaats, 
centrale kantine etc. Ook ik word gedoogd maar zie nu al door 
de koers van de gemeente dat mijn leefgenot verziekt wordt 
door leegstand, arbeidsmigranten, tijdelijke huurders en 
dreigende uitzetting van buren die niet gedoogd worden in 
mijn woonwijk “de Watertuin”. Dus woongenot, leefbaarheid 
en sociale cohesie is mooi beschreven maar geldt klaarblijkelijk 
niet voor de inwoners van de Watertuin in Teylingen. De enige 
oplossing is legalisatie van de Watertuin als u werk wilt maken 
van “prettig wonen voor iedereen”.  

Warmond   



113 
 

Zojuist in een eerder reactie op dit thema de verkeerde datum 
gebruikt! Als Stichting Platform Hondenvrienden (SPH) hebben 
wij vandaag - op 20 mei 2018 - onze integrale reactie gemaild 
naar gemeente@teylingen.nl. Dit om versnippering rond de 
verschillende thema&#039;s te voorkomen.  

Teylingen   

112 
 

Als Stichting Platform Hondenvrienden (SPH) hebben wij op 22 
mei 2018 onze integrale reactie gemaild naar 
gemeente@teylingen.nl. Dit om versnippering rond de 
verschillende thema&#039;s te voorkomen.  

Teylingen   



111 Als meerdere gebouwen voorzien zijn 
van Cameratoezicht dan kunnen hele 
woongebieden bewaakt zijn. 
 

Veiliger Leefomgeving door CCTV 
 

Cameratoezicht op een woning of bedrijfspand zorgt voor 
waakzaamheid om het gebouw. Als meerdere gebouwen 
voorzien zijn van Cameratoezicht dan kunnen hele 
woongebieden bewaakt zijn. 
 

Technologie voor Cameratoezicht is veer gevorderd en hoeft 
niet duur te zijn en met wifi en internet zeer toegankelijk. Als 
bewoners en ondernemers in Teylingen gestimuleerd worden 
(subsidie) om Cameratoezicht te installeren en beschikbaar 
maken voor de Gemeente en Politie dan wordt veiligheid in de 
Gemeente nog beter. 
 

Als grote delen van Teylingen voorzien zijn van (video) camera’s 
zou ook evenementen zoals de Bloemencorso, 
Springkussenfestival, Harddraverij enz. live gestreamd kunnen 
worden. Dus Cameratoezicht hoeft niet alleen voor veiligheid 
maar ook voor plezier. 
 

Een Gemeentelijke programma om de mogelijkheden uit te 
zoeken is natuurlijk nodig. Behoefte en Privacy zijn van groot 
belang. Samenwerking met technologie leveranciers, 
installateurs en verzekeringsbedrijven zullen de kosten 
beperken en commerciële activiteiten, zoals advertenties, op 
de streaming website kunnen de kosten verder reduceren.  

Voorhout   



110 goed onderbouwd en beschermend 
beleid komen t.a.z van ons erfgoed. 

3 regeltjes voor ons erfgoed is wel heel mager. Onder leiding 
van de VVD is een aantal jaren geleden een goed monumenten 
beleid om zeep geholpen. Men ging er van uit dat een 
eigenaren van monumenten en beeld bepalende panden zelf 
wel wist wat goed was voor dit type pand. We zien nu wat er 
van gekomen is, diverse gesloopte, verwaarloosde en van de 
monumenten lijst afgevoerde panden. Dit laatste ten gunste 
van projectontwikkelaars. Graag met een goed onderbouwd en 
beschermend beleid komen t.a.z van ons erfgoed. Die drie 
regeltjes stellen niets voor.  

Sassenheim   

109 ook betaalbaar wonen 
 
sociale cohesie, leefbaarheid: 
randvoorwaarden te stellen bij bijv. 
bouwplannen en te faciliteren waar 
mogelijk 

Prettig wonen voor iedereen en sociale cohesie, leefbaarheid 
zijn belangrijke doelen voor het welzijn van de Teylingse 
inwoners. Naast prettig wonen is ook betaalbaar wonen een 
belangrijkaandachtspunt.  
 

Bij sociale cohesie, leefbaarheid is het o.i. niet alleen van 
belang om initiatieven van inwoners en maatschappelijke 
partijen te ondersteunen, zoals u schrijft,  maar ook om 
randvoorwaarden te stellen bij bijv. bouwplannen en te 
faciliteren waar mogelijk. We realiseren ons dat dit meer hoe-
opmerkingen zijn.   

   

108 Zie 110 3 regeltjes voor ons erfgoed is wel heel mager. Onderleiding 
van de VVD is een aantal jaren geleden een goed monumenten 
beleid om zeep geholpen. Men ging er toen van uit dat een 
eigenaar van monumenten en beeld bepalende panden zelf wel 
wist wat goed was voor dit type pand. We zien nu wat er van 
gekomen is, diverse gesloopte, verwaarloosde en van de 
monumenten lijst afgevoerde panden. Graag met een goed 
onderbouwd beleid komen, dit stelt niets voor.  

Sassenheim   



107 Watertuin Ik reageer met verbazing op de uitspraak onder het punt 
‘prettig wonen voor iedereen’ wat gaat over het niet willen 
toestaan van permanente bewoning op campings en 
bungalowparken. 
 

Hoe zit dat dan met het ontwerpbestemmingsplan van de 
Watertuin? Is dat besluit al genomen ondanks het feit dat er 
nog een raadsvergadering moet komen waar inwoners zelfs 
nog kunnen inspreken? 
 

Ook heb ik wat te zeggen over de volgende uitgangspunten in 
het plan: dat U vanuit de mens redeneert en niet vanuit de 
regels. Ook vraagt U aan de inwoners om met betere ideeën te 
komen dan die U zelf heeft. 
 

Naar mijn mening zijn er genoeg betere ideeën aangedragen 
wat betreft de Watertuin, maar ik heb nooit ervaren dat er écht 
geluisterd wordt, of dat ik als inwoner ook maar enige invloed 
kan uitoefenen op de beslissingen die genomen worden door 
de gemeente.  
 

Mijn ervaring is helaas dat er altijd vanuit de regels 
geredeneerd wordt en zeker niet vanuit de mens!  
 

Ik hoop dat de nieuwe coalitie nog eens goed gaat nadenken 
over dit punt en inderdaad eens ECHT zal gaan luisteren naar 
zijn inwoners. Ook hoop ik dat U de Watertuin gaat zien voor 
wat het echt is, een goed functionerende woonomgeving en 
geen camping of bungalowpark waar (buitenlandse) 
vakantiegangers recreëren. 
 

Warmond   



106 Watertuin Ik reageer ontzet op het thema ‘prettig wonen voor iedereen’  
wat betreft de recreatievoorzieningen.  Er wordt geschreven 
‘geen permanent bewoning op campings en bungalowparken 
te willen’. Betekent dit dat er over het 
ontwerpbestemmingsplan Watertuin al een besluit genomen is, 
ondanks dat het nog steeds een ‘ontwerp’ is?  
 

Tevens een aantal aanmerkingen over de volgende 
uitgangspunten die in het plan staan:   
 

• We gaan beter kijken, luisteren en analyseren wat er in 
Teylingen gebeurt en welke ideeën er leven bij inwoners. We 
vragen hen om met betere ideeën te komen dan die we zelf 
hebben 
 

• Wij redeneren vanuit de mens en niet vanuit de regels  
 

Gelden deze uitgangspunten dan niet voor de bewoners van de 
Watertuin, en specifiek voor de gezinnen die U met het 
standpunt ‘geen permanent bewoning op campings en 
bungalowparken’ gewoon op straat wil gaan zetten?  Er zijn, 
naar mijn weten, genoeg goede ideeën aangedragen, maar er 
wordt nog steeds vanuit regels en niet vanuit de mens 
geredeneerd. Dit kunnen we wel opmaken uit het nieuwe plan. 
 

Met het uit het huis zetten van een aantal gezinnen op de 
Watertuin lost U helemaal niets op!  Immers, als deze mensen 
weg zijn en hun huizen leeg staan, zal er nog steeds permanent 
gewoond door de andere bewoners!!!! 
 
 

Warmond   



 

Ik ben zeer teleurgesteld in het voorgestelde plan van de 
nieuwe coalitie en mijn vertrouwen in U is ver te zoeken. 
 



105 Watertuin De Watertuin bevindt zich al jarenlang in een getouwtrek van 
gedoogbeleid. Er zijn veel permanente bewoners die 
zelfredzaamheid laten zien, zorgen voor een veilige omgeving 
op een recreatiepark, goede oplossingen hebben m.b.t. 
leefbaarheid (dat stimuleert u gezien uw uitgangspunten). Deze 
mensen mogen niet de dupe worden van de bureaucratie van 
onze gemeente. De minister spreekt zelfs over extra woningen 
bouwen, desnoods in het groen. Waarom geeft u dan de 
huidige permanente bewoners van de Watertuin geen 
gedoogbeschikking?   

warmond    

104 Watertuin Met grote verbazing lees ik uw voorgestelde plan Vitaal 
Teylingen. Het betreft het onderwerp prettig wonen in relatie 
tot uw uitgangspunten. In uw plan stelt u dat er geen 
permanente bewoning op campings en bungalowparken mag 
plaatsvinden. U stelt ook dat de mensen die permanent wonen 
zonder gedoogbeschikking worden begeleid naar andere 
woonoplossingen. Tevens suggereert u dat inwoners worden 
betrokken bij beleidsvorming en – uitvoering en dat u 
redeneert vanuit de mens en niet vanuit de regels. M.b.t. de 
Watertuin lijkt het dat u dus reeds een beslissing heeft 
genomen, terwijl daar een ontwerpbestemming van toepassing 
is dat nog besproken moet worden. Hoe eerlijk bent u als 
coalitie? U laat de regels gelden i.p.v. de mens en u betrekt de 
inwoners niet bij uw beleidsvorming. Wat zijn uw argumenten 
om niet te gedogen, terwijl in de Watertuin initiatieven 
plaatsvinden die 1 op 1 aansluiten bij uw uitgangspunten.  
 
 
 
  

Warmond    



103 verbetering van fietspaden tot een 
speerpunt van het beleid maakt. 

Verbeteren fietspaden. 
 
Met het steeds drukker worden op de fietspaden met 
electrische fietsen, scootmobiels, racefietsers, jeugd die met de 
telefoon in de hand met z&#039;n drieen naast elkaar over het 
fietspad slingeren ontstaan levensgevaarlijke situaties. 
 
Vooral het fietspad langs de herenweg in Warmond is uiterst 
gevaarlijk. Te smal voor 1 richting is het zelfs een 
tweerichtingsfietspad. Ik zou graag willen dat fietspaden 
verbeterd en verbreed worden en dat er aan iedere zijde van 
de weg een fietspad is. Ook langs de hoofdstraat in Sassenheim 
is aan 1 kant van de weg een stuk fietspad opgeknapt met 
betonplaten. De oostkant bestaat echter nog uit stoeptegels 
waarover je voortstuitert.  
 
Ik zou graag willen dat de gemeente de verbetering van 
fietspaden tot een speerpunt van het beleid maakt.  

Sassenheim   



102 Watertuin Ik wil u verzoeken om de zinsnede niet mogen wonen op 
bungalowparken te schrappen. Voor campings kunt u dit laten 
staan, dit is al door de minister van vorm zo bepaald, dat dit 
niet mag. U zegt inspraak Vd burgerbelangrijk te vinden. De 
watertuin zit nog midden in het bepalen van de koers mbt het 
bestemmingsplan. U neemt bij voorbaat al een voorschot op de 
uitslag. Dit is geen zorgvuldig beleid, juist daarom is het over de 
verkiezingen heen getrokken. Zorgvuldigheid. Ook de belofte 
van de VVD om niemand zijn huis uit te zetten, maakt u niet 
waar. Waar bent u betrouwbaar? Wij mochten rekenen op een 
humaan beleid. Het optrekken van een peildatum mogen wij 
daarom verwachten van u. U wilt luisteren naar de burger maar 
zo te lezen vallen watertuin bewoners daar niet onder? 
 
  

Warmond   



101 de leefbaarheid en de sociale cohesie 
Wij verwachten een veel meer 
stimulerende en coördinerende rol 
van gemeente 

U wilt de leefbaarheid en de sociale cohesie vergroten door 
waar mogelijk (buurt) initiatieven te faciliteren. U hebt hierin 
wat ons betreft een veel nadrukkelijkere rol. Het aantal 
eenzame (oudere) inwoners is relatief hoog en zij zijn gebaat bij 
voldoende ontmoetingsplekken in nieuwe en bestaande wijken 
zoals de buurtsuper, buurtkamer en andere voorzieningen. Ook 
het makkelijker kunnen deelnemen aan het sociale leven door 
vervoer op maat hoort her, wat ons betreft bij. Wij verwachten 
een veel meer stimulerende en coördinerende rol van 
gemeente. Dat sluit ook aan bij uw wens om de 
dementievriendelijkheid te vergroten. 
 

De wachttijd voor een sociale huurwoning blijft lang. Zijn de 
prestatieafspraken met woningcorporaties gericht op het 
uitbreiden van het aanbod? Gezien het hoge aantal 
vechtscheidingen in de gemeente en het beroep dat vanuit 
beschermd wonen op de gemeente wordt gedaan is hier alle 
reden toe. 
 

  

Voorhout   



100 Watertuin Dank voor gelegenheid inspraak.  
 
Begrijp niet waarom Teylingen niet kiest voor permanente 
woonbestemming van bungalowpark de Watertuin. De 
gemiddelde WOZ waarde van de woningen is niet vergelijkbaar 
met die van andere zgn. camping of bungalowparken. 
(gemiddelde waarde is ruim 250.000 euro)  
 
Alle voormalige recreatie woningen op het gebied van de 
aangrenzende gemeente Kaag en Brasem m.n. aan het 
Vennemeer hebben de afgelopen 10 jaar wel permanente 
woonbestemming gekregen.  
 
Er zijn mij geen argumenten bekend waarom Teylingen ,B en W 
en de raad hebben gekozen voor recreatieve bestemming in 
het betreffende voorontwerp.  
 
Deze zaak is n.m.m. onzorgvuldig, zo niet onbehoorlijk 
behandeld destijds.  
 
Voorzie veel kosten,handhaving en proceskosten in de 
toekomst, terwijl per saldo meer dan de helft van de huizen, al 
dan niet recreatief permanent bewoond zal blijven. Eenvoudig 
omdat recreanten zonder inschrijving in de gemeente, niet 
aangepakt kunnen en mogen worden.  
 
Daarbij is het risico van permanente verhuur aan 
buitenlanders(migratie arbeiders) en verloedering van het park 
niet ondenkbaar.  
 

warmond   



Doe graag een beroep op het gezond verstand en verzoek B en 
W en de raad terug te komen op de keuze voor recreatieve 
bestemming en te gaan voor permanente woonbestemming 
van bungalowpark Watertuin. Voorzie anders grote problemen 
en negatieve berichtgeving in de media.   



99 Watertuin laat u hierbij weten dat ik uw uitgangspunten mooi vind, maar 
van mening ben dat de toepassing daarvan niet deugt. Het 
betreft de handelwijze van Teylingen en het voorontwerp 
bestemmingsplan Watertuin. Het college en de raad stellen ten 
onrechte dat het een recreatief bungalow park is en moet 
blijven. Gemiddelde WOZ waarde per huis is 250.000-300.000 
euro. Vergelijking met campinghuisjes is dus onbegrijpelijk. Het 
betreft 60 woningen, waarvan sedert 1972 een groot aantal 
permanent bewoond zijn. Dit is al die jaren gedoogd door de 
gemeente Warmond en sinds 2006 dus Teylingen. In 2015 werd 
het passieve gedoogbeleid gewijzigd en in aanloop naar een 
nieuw bestemmingsplan gedreigd met handhaving, 
dwangsommen en uitzetting. Onbegrijpelijk dat woningen, 
waar men permanent wel mag verblijven als recreant en niet 
ingeschrevene in de gemeente, niet meer permanent bewoond 
mogen worden door mensen die dat al jaren hebben gedaan, 
maar op de peildatum in 2003 niet waren ingeschreven. Deze 
mensen hebben zich dus na 2003 ingeschreven en mogen 
daarom niet permanent wonen, terwijl recreanten dat wel 
mogen.  Oplossing: 
 
 Gewoon de registratiedatum oprekken en klaar is kees..... nog 
eenvoudiger is het de bestemming,conform de wens van 58 
bewoners, aan te passen van recreatief naar permanent. Dat 
heeft de aangrenzende gemeente Kaag en Brasem wel gedaan. 
De door Teylingen ingezette beleidswijziging zal zeker tot grote 
problemen,kosten van procesvoering en handhaving leiden. 
Bezint eer ge begint  

warmond   



98 Warmond nieuwe woningen gebouwd 
(achter Liduwina) die voor de 
jongeren gewoon onbetaalbaar zijn 

Betaalbaarheid van nieuwe koopwoningen, in hoeverre kan de 
gemeente daar invloed op uitoefenen. 
 

Voorbeeld: Zo worden er in Warmond nieuwe woningen 
gebouwd (achterLiduwina) die voor de jongeren gewoon 
onbetaalbaar zijn geworden. Vorig jaar goedkoopste €270,00 
nu (omdat er veel animo voor is volgens ontwikkelaar) €370,00, 
mbouw moet nog beginnen en je moet zelf nog keuken, 
badkamer plaatsen. Men wil ook graag de jongeren in eigen 
woonplaats kunnen vestigen als men dit wil, maar prijzen van 
de woningen lopen In onze ogen de spuigaten uit.   

Warmond   

97 
 

Het klinkt mooi maar ik kan niet echt vinden wat er nou 
letterlijk gaat gebeuren.  

Voorhout    



96 Watertuin Lof voor uw voornemen prettig wonen te helpen bevorderen 
en felicitaties aan de nieuwe coalitie. Punten van aandacht en 
zorg, positief bedoelde suggesties om beter uitvoering te 
kunnen geven aan uw voornemen: Het betreft de unieke 
situatie van woonpark Watertuin. die zich onderscheidt van die 
van een camping cq bungalowpark. Alleen al de gemiddelde 
WOZ waarde ligt met 250.000 -300.000 euro beduidend hoger 
dan in een gemiddeld recreatief bungalow park. waardoor 
vergelijking mank gaat. Coalitie programma stelt te denken 
aan&quot; ouderen die levensbestendig willen wonen&quot;. 
Echter door te dreigen met handhaving,mogelijk 
dwangsommen etc is een klimaat van intimidatie gecreeerd 
waardoor bewoners zonder persoonlijke verblijfsvergunning 
zich onzeker voelen. Vraag me af hoe u zich voorstelt die 
mensen zonder gedoogbeschikking te &#039;begeleiden naar 
een andere woonbestemming&#039;.? Tenslotte stelt u&#039; 
overlast te willen beperken voor bewoners&#039;. daar teken 
ik bij aan dat de Watertuinbewoners tot 2015 ongestoord 
werden gedoogd als permanente bewoners door de gemeente. 
De gemeente Warmond had destijds aangegeven voorstander 
te zijn van Permanente woonbestemming omdat dat nu 
eenmaal zo gegroeid en min of meer stilzwijgend was gedoogd 
sinds 1972. In het voorontwerp bestemmingsplan heeft de 
gemeenteraad, zonder duidelijke motivatie en onderbouwing 
door de wethouder, in meerderheid ingestemd met zijn 
voorstel tot recreatieve bestemming van de watertuin. Het 
risico dreigt nu dat de wethouder dit ontwerpbesluit volgt met 
als argument dat hij zo uitvoering geeft aan de wens van de 
gemeenteraad. Zo verschuilt de ene partij zich achter de 
andere. Onzorgvuldig en ongehoord!  

warmond   



95 geluidsovelast op door ladende en 
lossende vrachtwagens in het 
centrum van Sasseneim 

Helaas levert groeiende economie ook enorm veel 
geluidsovelast op door ladende en lossende vrachtwagens in 
het centrum van Sasseneim. Het strat al vanaf 5:30 in de 
ochtend en gaat vaak overda door en in het weekend. Fijn dat 
alle winkels voorzien zijn van alle middelen voor behoeftige 
dorpsbewoners maar mensen aan het Voorhavenkwartier 
leveren slaaptijd in! Zelfsin het weekend gaat het door. 
Bovendien zijn de parkeerplaatsen een jungle waar hetbrecht 
van de sterksten geldt: voetgangers moeten uitkijken voor 
auto&#039;s en otorrijders die vaak met 80 km per uur vanuit 
het dorp naar de Kerklaan racen. Waarbij ze vaak over de 
ijzeren afvoerput rijden die al zo lang ik hier woon vreselijk 
ratelt, dag en nacht. Alles heeft een keerzijde.   

Sassenheim   

94 de kwaliteit van de 
woningbouwverenigingen onder de 
loep te nemen 

Wellicht een goed idee om ook de kwaliteit van de 
woningbouwverenigingen onder de loep te nemen.   

Sassenheim   



93 Watertuin Met verbijstering lees ik het voorgestelde plan VITAAL 
TEYLINGEN. Onder het kopje prettig wonen lees ik onder 
andere: geen permanente bewoning op campings en 
bungalowparken, bij noodzakelijke en urgente situaties 
begeleiden we mensen die permanent wonen zonder 
gedoogbeschikking naar andere woonoplossingen. 
 
Hieruit is op te maken dat er reeds een beslissing is genomen 
over het ontwerpbestemmingsplan de Watertuin.  
 
 
 
U zegt vijf uitgangspunten te hebben in uw plan waaronder: 
 
- zelfstandige leefomgeving; 
 
- vanuit de mens en niet vanuit de regels; 
 
- invloedrijke inwoners. 
 
Deze drie punten van de vijf komt u kennelijk helemaal niet na 
bij de beslissing van het  bestemmingsplan de Watertuin.  
 
 
 
Wat nog het ergste is dat u zeer onzorgvuldig handelt als 
nieuwe coalitie en dat u het bestemmingsplan heeft betrokken 
in de onderhandelingen. Kennelijk is er al een besluit is 
genomen, gelet op de uitspraak onder prettig wonen, terwijl 
het nog slechts een ontwerpbestemmingsplan is en het nog 
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besproken dient te worden in een raadsvergadering met 
eventuele inspraak. 
 
 
 
Met andere woorden u laat  naar de buitenwereld overkomen 
dat u aan de burgers denkt en er voor haar bent. Ik kan u 
vertellen ik voel mij behoorlijk in mijn hemd gezet door uw 
uitspraken en onzorgvuldigheid.  



92 Meer betaalbare woningen voor 
jonge mensen, jonge gezinnen. 
 

Meer betaalbare woningen voor jonge mensen, jonge 
gezinnen. 
 

Mensen waarvan kinderen uit huis zijn of geen kinderen 
hebben met hoger inkomen verplicht te laten verhuizen naar 
duurdere woningen. Anders talige niet of minder snel voorrang 
verlenen en controleren of er geen familieleden/ vrienden in de 
woning bij komen.  

   

91 Willen wij de jongeren die graag in 
ons mooie dorp willen blijven houden 

Duurzaam bouwen gasloos prachtig maar blijft het betaalbaar. 
Wat er nu gebouwd wordt is niet voor starters zowel huren als 
kopen is er niet. Willen wij de jongeren die graag in ons mooie 
dorp willen blijven houden of zeggen we nee daar gaan we niet 
in investeren. Willen wij dan zo graag een mooi dorp  met 
vooral dure huizen blijven ? Ik vind dit een slechte zaak en een 
gemiste kans. Als ik kijk wat er gebouwd wordt op dit moment 
is alles boven €300.000,- veel te duur. Waar is het beleid van 
een sociaal teylingen op gebaseerd ?  
 

Ik zou het fijn vinden als er meer in oplossingen gedacht zou 
worden en deze ook daadwerkelijk uitgevoerd worden ipv 
mooie woorden. 
 
 
 
 
 
 
 

A  

Voorhout   



90 Watertuin Ik heb er grote moeite mee dat de coalitiepartijen nu even snel 
de afspraak maken dat er op campings/bungalowparken niet 
permanent mag worden gewoond en illegale bewoners dienen 
maar te vertrekken. Dat makkelijk gezegd, u hebt geen idee wat 
dat voor de mensen in kwestie betekent. Dit getuigt van geen 
enkele zorgvuldigheid en geen enkele inspraak van de 
bewoner. Er is nog geen definitief bestemmingsplan 
Watertuin!! Ik verzoek u dringend om de gewraakte passages 
uit het concept te verwijderen! Het is een schande!   

Warmond   

89 Voornamelijk in het dorp Warmond is 
beschikbaarheid van betaalbare 
starterswoningen veels te laag. 

Er gebeurt al jaren te weinig voor jongeren en starters. 
 

Voornamelijk in het dorp Warmond is beschikbaarheid van 
betaalbare starterswoningen veels te laag.  
 

Ook vindt ik dat alle ouderen  recht hebben om in hun eigen 
dorp oud te worden. Nu Liduina en de Weide gesloopt zijn 
kunnen alleen de rijkere dorpelingen nog terecht in het 
vernieuwde Liduina. 
 

Bovenstaande punten zou ik graag verandering in zien.  

Warmond   



88 Kan er binnen Warmond nou niet een 
gelegenheid komen zoals wel in 
Sassenheim en Voorhout voor 
ouderen om hun laatste dagen door 
te brengen? 
 

In zowel Voorhout als Sassenheim is er gelegenheid voor 
ouderen om in een &#039;verpleeg/verzorgingshuis&#039; te 
wonen. In Warmond is er revalidatie en zijn er straks 2 
woongroepen voor demente bejaarden. Het Liduina is weg. 
 

Ouderen die meer zorg nodig hebben/niet meer thuis kunnen 
wonen (ook niet meer met thuiszorg) moeten nu naar 
Sassenheim/Voorhout/Oegstgeest. Meestal mensen die hun 
hele leven in Warmond hebben gewoond. Ik ben vrijwilligster 
bij de Zonnebloem en bij fietsmaatjes. En ik hoor dat 
verschillende ouderen &#039;op hun knieën&#039; terug 
willen naar Warmond. Zij voelen zich ontheemd; kennen 
niemand meer van vroeger. Zij voelen zich ongelukkig. Anderen 
maken zich grote zorgen. Wat als zij straks niet meer thuis 
kunnen wonen? Zij willen niet buiten het dorp wonen. 
 

Kan er binnen Warmond nou niet een gelegenheid komen zoals 
wel in Sassenheim en Voorhout voor ouderen om hun laatste 
dagen door te brengen? 
 

Ik hoop dat de gemeente hiermee aan de slag wil gaan, want de 
huidige situatie is vaak zeer verdrietig!  

Warmond   

87 
 

Wij zouden graag zien dat er wordt opgetreden tegen de 
waanzinnig hoge snelheden door luxe wagens(onderweg naar 
sportactiviteiten en Dirk supermarkt)en vrachtwagens en 
lijnbussen,de laatste vooral in de avond en nacht. Het is 
tenslotte een 30km gebied maar niemand houdt zich er aan.  

Sassenheim   



86 om in Voorhout de rondweg ZUID 
door te trekken van de N444 naar 
Oosthout. 

Netjes in elkaar gezet. Complimenten. 
 
In het kader van het HOE we de bereikbaarheid kunnen 
verbeteren en de veiligheid kunnen vergroten denk ik dat het 
verstandig is om in Voorhout de rondweg ZUID door te trekken 
van de N444 naar Oosthout. Oftwel ongeveer van deN444 t.h.v. 
de Tweede Elsgeesteerweg doorlopend onder het spoor langs 
de gemeenrtewerf naar de Teylingerdreef. Dit zal voor een 
beter verbinding zorgen tussen Oosthout en de N444 en 
sportclubs en daarmee de Herenstraat ontlasten en dus ook de 
veiligheid bij de spoorwegovergang verbeteren.  

Voorhout   

85 gebouwd wordt voor jonge mensen 
die beperking hebben 

In Voorhout worden ontzettend mooie huizen/appartementen 
gebouw en dit is meer bedoeld voor mensen die kunnen 
betalen. 
 

Wat ik niet zie is dat er weinig of bijna helemaal niets gebouwd 
wordt voor jonge mensen die beperking hebben. Zoals mensen 
die bijna niet zelfstandig kunnen wonen en beleiding toezicht 
nodig hebben. Graag wil ik aan jullie vragen bouw alstublief ook 
iets mooi s voor deze groep en natuurlijk betaalbaar.  

Voorhout   



84 Watertuin In uw visie wordt er geen onderscheid gemaakt tussen 
recreatieve bungalowparken en campings enerzijds en een park 
als de Watertuin waar gewoond en gerecreëerd wordt 
anderzijds. Het is verspiling van beschikbare en schaarse 
woonruimtes als een goed onderhouden park met degelijk 
gebouwde huisjes gemakshalve onder de noemer 
&quot;recreatie&quot; gebracht wordt, terwijl u elders in 
&quot;vitaal Teylingen&quot; open staat voor 
&quot;andere&quot; vormen van wonen (tiny houses) en er 
landelijk gepraat wordt over &quot;bouwen in het groen&quot; 
Juist dit bestaande park is een voorbeeld van hoe het kan: 
kleinschalig, veel verantwoordelijkheid van de bewoners om 
het mooi te houden en ook &quot;groen&quot; (zie subsidies 
voor de specifieke beplanting in hef park). Enerzijds doen de 
bewoners er alles aan om het groen en fraai te houden, 
anderzijds worden zij inmiddels ingeklemd tussen de steeds 
drukker wordende Leidseweg en bebouwing. Conclusie: het is 
verspilling en niet van deze tijd om iets wat mooi, goed en 
groen is en al meer dan veertig jaar door een groot deel van de 
eigenaars permanent wordt bewoond niet te (blijven) 
gebruiken als permanente woongelegenheid. Het is nooit echt 
duidelijk aangegeven door de gemeente Teylingen welke 
nadelige gevolgen zouden kleven aan het permanent bewonen 
van de Watertuin. Volgens een recent onder de 
eigenaars/bewoners gehouden enquete blijkt dat exact 75 % 
voor permanente bewoning is. Welke nadelige invloed Is 
denkbaar voor de gemeente als de genoemde 75% inderdaad 
zou kiezen voor permanent wonen? Permanente bewoning van 
de Watertuin komt het groen, de gezondheid en de 
woningmarkt ten goede.   

Warmond   



83 snelheid op de A44 langs Sassenheim 
100km 

Wonende aan de Kagertuinen valt het ons op dat we steeds 
meer geluids- (maar dus ook uitlaatgassen én fijnstof) overlast 
hebben. Graag zou ik zien dat de snelheid op de A44 langs 
Sassenheim 100km wordt (blijft, voor de Kaagbrug moet de 
snelheid tóch naar 100 km), er geluidschermen én extra bomen 
geplant worden tegen herrie en fijnstof. 
 

Ook zouden wij graag zien dat er opgetreden wordt tegen 
alsmaar groei van Schiphol; élke twee à drie minuten een 
vliegtuig over je huis, óók &#039;snachts, geeft veel overlast. 
 

Dit alles doet afbrakk aan het leefplezier in Sassenheim.  

Sassenheim   

82 
 

Waarom is het mailadres niet te vinden. 
 
Ik heb een inspraakstuk gemaakt, maar kan het niet sturen naar 
vitaalteylingen.nl  
 
Gaarne spoedig een mailtje van U met het juiste mailadres. 
 
 

Voorhout   



81 Meer ruimte voor het niet maaien 
beleid. 

ik zie hier het groen terug, reaktie gaf ik bij duurzaamheid :) 
 
Jammer dat het GOM gevolgd wordt, bebouwing in 
buitengebied niet toestaan is wenselijker! 
 
Speelplekken: geen nepgras meer ajb. Is niet fijn voor vogels en 
insecten maar mogelijk ook schadelijk voor kinderen zelf. 
 
Meer ruimte voor het niet maaien beleid. Bijvoorbeeld de 
Speelweide in Warmond(burgemeester Ketelaarstr) en bij 
voormakige vuilnisbelt Sassenheim etc. 
 
Zorgt voor biodiversiteit van bloemen en insecten. 
 
Bij aanplanting alleen inheemse planten/bome gebruiken die 
biologisch gekweekt zijn. Past in fairtrade gemeente. 
 
Meer tegengas geven aan groei Schiphol ivm vervuiling, lawaai, 
fijnstof e.d. Teylingen is al een erg vervuilende gemeente op dit 
gebied met zowel het spoor als snelweg als Schiphol.  
 
Geluidsschermen langs snelweg met zonnepanelen? 
 
Reclame borden weg ivm beter zicht fietsers, bij omkijken op 
fietspad Herenweg ivm oversteken kijk je tegen reclame aan. 
Grote lelijke M weg (ivm stimulans gezond leven). 
 
Meer stimulans gezond leven, minder kleding kopen bewuster 
maken burger hoe om te gaan met onze planeet maar ook 
jezelf (welvaartsziekten).  

Warmond   



80 
 

Teylingen staat voor een veilige leefomgeving zoals hierboven 
wordt gezegd. Dit betwijfel ik. Als wij van de Eikenhorstlaan 8 
de Teylingerdreef op willen rijden dan is dit zeer 
onoverzichtelijk door een heg die op de hoek staat. Ook met 
fiets overstekend is echt levensgevaarlijk omdat ze hier heel 
hard rijden. Laat staan voor kinderen die willen oversteken! Ik 
hou me hart vast. Zouden jullie hier wat aan willen doen? Mvg 
Kay van Steijn  

Voorhout   

79 Landschap open houden en 
biodiversiteit behouden zijn loze 
worden als het woord natuur nergens 
voor komt en ecologische processen 
juist ook in het buitengebied niet 
aangepakt worden 

Landschap open houden en biodiversiteit behouden zijn loze 
worden als het woord natuur nergens voor komt en 
ecologische processen juist ook in het buitengebied niet 
aangepakt worden: niet steeds meer woningen in het 
buitengebied met stenen tuinen! Maak heggen en hagen, 
akkerranden, wel open landschap maar met bossages en 
landschapselementen. Relatie met een duurzame en 
natuurinclusieve landbouw  mis ik helemaal!!  

voorhout   



78 In deze paragraaf staat niets over de 
geluidsoverlast van Schiphol. dit is 
juist een belangrijke factor bij prettig 
wonen. 

prettig wonen. 
 
 
 

In deze paragraaf staat niets over de geluidsoverlast van 
Schiphol. dit is juist een belangrijke factor bij prettig wonen. 
 
 
 

Ik mis hier ook handhaving van verkeersregels, zowel het 
foutparkeren en zaken als &quot;tegen het verkeer in rijdende 
scooters in de sweilandstraat&quot;. 
 
 
 

Geen woningbouw in het buitengebied. Dan is goede inpassing 
van woningen in het buitengebied niet aan de orde. eventueel 
wel vervanging van bedrijfswoningen. 
 
 
 

Van operatie steenbreek zie ik nog weinig; integendeel ik zie 
alleen maar meer verstening. een concretere actie lijkt nodig. 
 
 
 

Denk ook over een centrale vuurwerklocatie per kern. 
 
 
 

Het grote aantal rondrijdende bestelbusjes zijn een ongunstige 
factor mbt prettig wonen en leven onnodig veel 
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verkeersstromen met luk raak parkeren. een vorm van 
centralisatie kan verbetering leveren. 
 
 
 

we maken de wegen veiliger waar dat nodig is; op delen van de 
herenweg durven mensen niet te fietsen. hier is dus 
onveiligheid aan de orde. 
 

  



77 Watertuin Wij wonen in de Watertuin in Warmond naar volle 
tevredenheid sinds 2003. het huis is in Februari 2002 gekocht. 
Inmiddels wonen wij hier zonder gedoogvergunning meer dan 
15  jaar. Ik ben inmiddels 91 jaar en de oudste be- 
 
woner van het park. Mijn vrouw (72 jaar) heeft door 
bestralingen 35 jaar geleden een verlamde arm en is redelijk 
gehandicapt. Zij kan niet zonder mijn hulp. 
 
 Wij kwamen uit het buitenland en hadden hier geen domicilie. 
Wij werden dan ook normaal ingeschreven en werden verder 
als nieuwe inwoner van Warmond behandeld. Nu blijkt dat er 
een uitzet beleid wordt toegepast. Mijn leeftijd en 
omstandigheden in aanmerking nemend lenen zich niet 
bepaald tot grote vreugde te meer daar wij bij inschrijven bij  
de gemeente  volledige medewerking kregen ons hier te 
vestigen. Van een gedoogvergunning (en de aanvraag daarvoor 
had niemand ons iets verteld) . 
 
Wij zouden het bijzonder op prijs stellen als U zou kunnen 
bewerkstelligen die paar laatste jaren hier te kunnen blijven 
wonen.  

Warmond   

76 Graag de groenstroken mooi 
aanplanten. 

Graag de groenstroken mooi aanplanten. Met name de 
middenberm op de Parklaan ter hoogte vh Mennepark is een 
schande voor het dorp. Geen vieze  keien en onkruid maar 
mooie vaste planten. Zie Noordwijk!  

Sassenheim   

75 rookvrije speeltuinen, sportvelden, 
schoolpleinen en publieke gebouwen 

Onder schoon kan je ook rookvrij verstaan. Ik vind dat de 
gemeente zich hard moet maken voor rookvrije speeltuinen, 
sportvelden, schoolpleinen en publieke gebouwen.  

Voorhout   



74 planning tegen wateroverlast In het conceptprogramma mis ik de planning tegen 
wateroverlast. 
  

 

73 
 

Hier een opmerking over de verkeersveiligheid op de 
Wasbeeklaan . 
 
's Morgens op de fiets naar het station is het levensgevaarlijk 
met alle wachtende en indraaiende vrachtwagens. 
 
Je hebt totaal geen overzicht omdat je tussen de wagens door 
moet rijden.  

Sassenheim   



72 Watertuin Als u spreekt over prettig wonen voor iedereen, en daarbij 
streeft naar diversiteit aan woonvormen en daarnaast ook 
innovatieve woonvormen, lijkt mij een recreatieve woning als 
permanente woning zowel divers als innovatief, en dus prettig 
voor de bewoners. Ook een veilig Teylingen kan alleen 
gewaarborgd worden door een bewoning van het gebied, wat 
niet zo zal zijn als er geen permanente bewoners meer zijn. 
Bereidheid om elkaar te helpen en te informeren is dus niet 
mogelijk, want er is geen buurman meer om een oogje in het 
zeil te houden. Wat hier ook direct mee in verband staat is 
overlast, waarbij ik denk aan hang- en kraakgroepen en 
criminaliteit in het park. Hoe is dit te beperken als er niemand 
is om dit op te merken en te melden? &#039;Groen en 
recreatiemogelijkheden in of dicht bij de wijk, dragen bij aan 
prettig wonen. Ook heeft het een positief effect op de 
gezondheid, blijkt uit onderzoek. We versterken en verbinden 
de recreatiegebieden, de fiets-, wandel- en vaarroutes en de 
recreatieve voorzieningen in het buitengebied.&#039; Ik zie 
niet in waarom permanente bewoning van recreatieparken dit 
belemmerd. Bewoners van Teylingen met groen en 
recreatiemogelijkheden in of dicht bij huis zullen niet een 
recreatiewoning huren. Fietsen, wandelen en varen kan ook in 
recreatiegebieden gedaan worden zonder daar een woning 
voor te huren, en dus ook zonder de bewoners uit die 
woningen te zetten.   

Warmond   

71 . Voor 65+ in het midden segment 
(rond de € 250.000 - 350.000) is in 
Warmond geen keus 

Ik zie in Warmond (ver)nieuw bouw in de dure sector of sociale 
woningbouw. Voor 65+ in het midden segment (rond de € 
250.000 - 350.000) is in Warmond geen keus. Toch zou ik graag, 
als ik straks minder goed ter been ben, willen blijven wonen in 
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mijn vertrouwde omgeving (Warmond). Ik mis dit punt in uw 
programma.  

70 ga niet mee in de hype van gasloze 
nieuwbouw 

Dringende aanbeveling: ga niet mee in de hype van gasloge 
nieuwbouw. Het is wettelijk verplicht, maar er kunnen 
ontheffingen worden gegeven. Doe het. Gasloos bouwen gaat 
mislukken resp. is vooralsnog extreem duur en veroorzaakt 
allerlei overlast als lawaai en fijnstof. 
 
Dringende aanbeveling: vergroot het aantal BOA&#039;s. De 
ratio 1 per dorp is volstrekt onvoldoende. Bespaar op andere 
dingen.  

Warmond   

69 
 

Beste Raadsleden, 
 
Onder het thema Prettig Wonen , benoemt u ook dat 
burenoverlast aangepakt dient te worden. Helaas heb ik al 10 
jaar last van een buurman die scheldt, stalkt, treitert en ons 
bespied. Niemand die de man eens stevig aanpakt. De politie 
kan niets want het valt niet onder het strafrecht. De 
woningstichting doet niets dan de man een andere woning aan 
te bieden, die hij weigert. Zelfs uw college van burgemeester 
en wethouders kunnen ondanks de nieuwe wet niets doen. Ons 
woongenot wordt ernstig aangetast en dat alleen omdat 
meneer niet tegen mensen kan met een verstandelijke 
handicap. Ik negeer, geef mijn grenzen aan,maar meer kan ik 
niet. Ik kan en wil geen geweld gebruiken.  
 
  

Voorhout   



68 zwerfvuil Ik erger mij zeer aan al het zwerfvuil. Als een sloot door de 
gemeente wordt uitgebaggerd, ligt tussen het groen allemaal 
vuil. Het groen wordt weggehaald, het vuil waait gewoon weer 
terug. De trekvaart ligt vol met blikjes en flessen. De afritten 
van de A44 ook. Fiets eens naar Leiden via Warmond. In het 
water ligt het vol. De jeugd moet meer worden gewezen over 
het vervuilen van ons eigen nest. Als het RLS pauze heeft, gaan 
drommen jongeren (vaak jongens) naar de Dirk, en laten al het 
plastic (verpakkingen) zo uit de handen vallen! 
 
Bouwmaatschappijen laten al hun rotzooi wegwaaien in sloten 
en laten onbedekte, vaak overvolle, Vliko&#039;s staan. De 
gemeente zegt daar niets van. Plastic zakken in de Westerstraat 
staan er soms al een week voordat ze worden opgehaald.  
 
De welstand doet ook maar waar diegene zi in heeft. 
Ingehuurde kracht die diverse gemeenten bedient. Heeft een 
uitgesproken eigen mening maar geen lijn. Bij de een is iets 
toegestaan en bij de ander niet zonder regels.  
 
Laten verpauperen van panden (zoals in Hoofdstraat) waardoor 
projectontwikkelaars nieuwbouw kunnen realiseren omdat 
renovatie na jaren achterstallig onderhoud niet meer mogelijk 
is. Let op behoud gezelligheid kern. 
 
Waarom duurt nieuwbouw Digros zo lang? Waarom net eerst 
goedgekeurde plannen en dan pas acties? Is nu, net als oude 
Hoogvliet, lelijke pukkel in het centrum.   

Sassenheim   



67 Watertuin Aansluiten op woonbehoefte van de inwoners betekent voor 
mij zeer kleinschalig wonen in een recreatie woning die anders 
leeg staat. Een innovatieve woonvorm zeker in tijden van 
woningkrapte. 
 
Geen permanente bewoning bungalow parken staat vermeld 
maar het besluit daarover moet nog genomen worden, een 
onbetrouwbare bestuursvorm , lijkt mij. 
 
Veiligheid verhogen door elkaar te helpen en informeren kan 
alleen als er bewoners zijn. De toegenomen inbraak in recreatie 
woningen heeft alles te maken met bewonen ter voorkoming 
van deze onveiligheid.  

Warmond   

66 
 

De bestaande parkeersituatie op de Bisschopslaan, de Oude 
Dam, de Monsieur Aengenentlaan en Park Klinkenberg is al niet 
ideaal, terwijl wij als Park Klinkenberg bewoners fors 
geinvesteerd hebben middels de ondergrondse parkeergarage.  
Bouwplannen betreffende het oude seminarie en het verdere 
omliggende terrein dat Marente heeft verkocht aan een 
projectontwikkelaar dienen absoluut geen verslechtering te 
veroorzaken voor de huidige betrokkenen!   
 
Wij hopen dat herijking van parkeerbeleid een dwingende eis 
betekent tot het creeeren van ondergrondse 
parkeergelegenheid voor nieuw te realiseren woningen. 
 
 
 
Daarnaast onderschrijven wij ten volle het behoud van erfgoed 
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(in casu het historisch seminarie); geen verandering van dit 
prachtige Warmond-aangezicht.  

65 
 

Het nieuwe College noemt in het programma de begrippen; 
open landschap, overlast beperken, erfgoed met respect 
behandelen, biodiversiteit; en prettig wonen. Dit zijn precies de 
onderwerpen die geweld worden aangedaan door het plan van 
AKZO voor twee gigantische windturbines op hun terrein. Deze 
windturbines zouden een grote verstoring van het 
polderlandschap zijn, een gevaar voor de biodiversiteit in de 
polder, een bedreiging voor de historische molen ;Hoop doet 
Leven, een aantasting van het beschermde dorpsgezicht van 
Warmond en een groot risico voor de gezondheid van de 
omwonenden door geluidsoverlast, slagschaduw en infrageluid. 
Als het nieuwe College bovengenoemde uitgangspunten 
serieus neemt, dan zal het College in verzet moeten gaan tegen 
het plan voor de windturbines en dit in het programma moeten 
opnemen. Dit is des te belangrijker omdat een eventuele 
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vergunningsaanvraag bij de Provincie gedaan zal worden. De 
gemeente Teylingen zal toch het veilig woongenot van zijn 
inwoners moeten verdedigen.  

64 oplaad-infrastructuur Ik mis aandacht voor de verdere ontwikkeling van elektrisch 
vervoer en met name elektrische auto's en de oplaad-
infrastructuur die hiervoor nodig is in de openbare ruimte én 
op eigen grond. Subsidiemogelijkheid door de gemeente is 
gewenst voor realiseren van oplaadpalen.  

Voorhout   

63 geluidschermen langs de A44 Het zou een prestatie van formaat zijn als het nieuwe 
gemeente bestuur het voor elkaar zou krijgen om binnen de 
komende 4 jaar de zeer gewenste geluidschermen langs de A44 
geplaatst te krijgen.  

Sassenheim   

62 De inrichting van de kern van 
Sassenheim 

De inrichting van de kern van Sassenheim zou mijn in ziens 
beter moeten. Er is geen visie ontwikkeld hoe het een gezellig 
en functioneel geheel is. De huidige bestrating is een 
aanfluiting met die betonnen &quot;straatstenen&quot; en op 
de parkeerplaatsen zoals bij de AH ontbreken grote bomen. 
Misschien eens kijken in Lisse en Hillegom hoe ze daar hun 
dorpsstraten een opknapbeurt gegeven hebben.    

Sassenheim   



61 Watertuin Wij wonen en genieten al meer dan 40 jaar in de Watertuin. Ik 
verbaasde mij ongeveer 1,5 jaar geleden erover dat wethouder 
Brekelmans van de VVD notabene met gestrekt been in de 
permanente bewoning van de Watertuin ging. Door de houding 
van de gemeente zijn bewoners van na 2003 op het verkeerde 
been gezet, ook door uitlatingen vanuit de gemeente. Daardoor 
ontstond het gevoel dat het wel goed zou komen met de 
permanente bewoning. Het vertrouwen in de politiek is 
hierdoor ernstig geschaad. Het zou de politiek sieren de 
mensen die op het verkeerde been gezet zijn te gedogen! Dus 
een latere peildatum en geen handhaving procedures. 
Hoogachtend een terleurgestelde burger.  

Warmond   

60 de gewenste fietsverbinding van de 
Kagertuinen met het fietspad langs de 
A44 wordt gerealiseerd. 

Het zal goed zijn als de komende jaren de gewenste 
fietsverbinding van de Kagertuinen met het fietspad langs de 
A44 wordt gerealiseerd. Hierdoor ontstaat een korte 
fiets/wandel verbinding tussen dat deel van ons dorp met De 
Kaag en verder. Het tracé ligt er al voor een groot deel, het 
viaduct onder de A44 heeft ruimte. De grondeigenaar, 
Rijkswaterstaat, is al jaren geleden akkoord gegaan met dit 
plan. Tijdens de verkiezingsmarkt afgelopen voorjaar waren 
meerder partijen positief over dit plan.  

Sassenheim   

59 goede stallingmogelijkheden voor 
fietsen met name voor de fietsen met 
trapondersteuning en de scooters 

Zorg voor voldoende goede stallingmogelijkheden voor fietsen 
met name voor de fietsen met trapondersteuning en de 
scooters. Nu staan deze vaak op de stoepen en versperren de 
doorgang voor de wandelaar of blokkeren toegang tot winkels 
en inritten.  

Sassenheim   

58 meer gedaan werd aan het 
handhaven van de aanlijnplicht van 
honden binnen  de bebouwde kom 

Graag zou ik zien dat er meer gedaan werd aan het handhaven 
van de aanlijnplicht van honden binnen  de bebouwde kom. Er 
gebeuren teveel (bijna) ongelukken doordat veel honden toch 
los lopen waar het niet mag   

   



57 Alle sportvelden en de sportterreinen 
rookvrij! 

Alle sportvelden en de sportterreinen rookvrij!  Teylingen   

56 Meer 30-km zones in dorpskernen. 
 
Meer investeren in goede fietspaden. 
 

Meer 30-km zones voor auto&#039;s in dorpskernen. 
 
Nog meer investeren in goede fietspaden. 
 
  

Sassenheim   

55 brievenbussen Bij voorzieningen in de buurt horen ook brievenbussen.  Juist 
oudere mensen gebruiken brievenbussen.  Deze horen dichtbij 
in de buurt aanwezig te zijn.  

Warmond    



54 Watertuin In deze visie neemt de coalitie nadrukkelijk stelling tegen 
permanente bewoning van recreatiewoningen, terwijl de 
besluitvorming rond het Bestemmingsplan Watertuin nog niet 
eens is afgerond. Dat doet vermoeden dat in de coalitie-
onderhandelingen al afspraken zijn gemaakt, terwijl het aan de 
Raad is om daarin pas na de inspreekreacties een beslissing te 
nemen. Deze gang van zaken geeft voeding aan het vermoeden 
van achterkamertjespolitiek en dat doet het vertrouwen in de 
politiek echt geen goed. De Gemeente heeft de afgelopen 40 
jaar geen duidelijke koers gevaren en heeft zelfs op enig 
moment zelf gekoerst op permanente bewoning. Daarmee 
heeft de Gemeente bijgedragen aan het ontstaan van de 
huidige overwegend permanente bewoning op de Watertuin. 
En nu dreigt u met handhaving? Wel de splinter zien bij de 
bewoners, maar niet de balk bij de Gemeente. BIZAR! 
 
 
 
Verder spreekt u in dit stuk ook over de beschikbaarheid van 
woningen voor jongeren, starters en ouderen, die binnen de 
Gemeente woonruimte zoeken. Door de woningen op de 
Watertuin een permanente status te geven zouden bijv. 
ouderen zich op de Watertuin kunnen vestigen en hun huidige 
gezinswoning binnen de Gemeente kunnen opgeven, waarmee 
een stukje woningschaarste zou kunnen worden opgelost.  
 
 
 
U spreekt over andere woonvormen, waarom dan niet kiezen 
voor permanente bewoning op de Watertuin (en wat dat 

Watertuin    



betreft ook in andere recreatieve woningen mits deze aan het 
Bouwbesluit voldoen). Dat is tenminste een constructieve stap 
bij het bestrijden van de woningschaarste. 
 
 
 
Ik zal de besluitvorming in de raad met aandacht volgen.  
 
 
 
Met vriendelijke groet. 
 
 
 
 
  



53 betaalbare woningen voor de jeugd 
en ouderen 

wanneer komt het plan hoogvliet van de grond? betaalbare 
woningen voor de jeugd en ouderen,plan v/d.Broek digros, 
 

plan langeveld, etc. mooie plannen, komt nog steeds weinig 
 

van terecht  

sassenheim   

52 Er zijn onvoldoende woningen voor 
ouderen die extra kwetsbaar zijn 

Er zijn onvoldoende woningen voor ouderen die extra 
kwetsbaar zijn. 
 

In mijn werk als wijkverpleegkundige kom ik bij ouderen die 
ongelukkig en eenzaam zijn tengevolge van een beginnende 
dementie bijvoorbeeld. 
 

Opname is voor hen nog niet mogelijk(beleid☹), maar qua 
welzijn is dit iets waar we ons eigenlijk voor moeten schamen 
in een welvarend land.  

Voorhout   

51 sociale woningb Ik mis al jaren een huur woningen beleid er is en word nog 
steeds te weinig sociaal gebouwd. dit is echt schandalig en wat 
er is word weggegeven aan mensen van buiten de gemeente 
grenzen. Ik wet wel dat er weinig word verdient aan sociale 
woningbouw maar vind een en ander niet eerlijk.  

sassenheim   

50 
 

hoe valt mij op na het lezen en herlezen van de teksten onder 
de vijf thema's. Ook mis ik enige relatie tussen allerlei 
voornemens en de beschikbare middelen. Ik zou het wel aardig 
(en beter) hebben gevonden indien een zekere prioritering zou 
zijn aangegeven over de gehele breedte van het programma 
Vitaal Teylingen. Tenslotte vind ik het een beetje makkelijk; 
gesteld dat het College uitvoert. 
 

 



Met veel belangstelling kijk ik uit naar - pakweg - komende 
twee jaren.  

49 geluidsoverlast in de wijken grenzend 
aan de A44 en de spoorlijn 

De passage over het tegengaan van overlast is wel erg 
summier. De geluidsoverlast in de wijken grenzend aan de A44 
en de spoorlijn dient eindelijk eens te worden aangepakt. En 
wat is het standpunt van de gemeente mbt Schiphol? Waarom 
spreekt de gemeente zich niet duidelijk uit dat verdere groei 
van Schiphol ongewenst is?    

Sassenheim   

48 Watertuin Wij verzetten ons ten zeerste tegen de stelling, dat er op een 
recreatiepark niet permanent gewoond mag worden. Daar 
waar in diverse gemeenten en provincies op grote schaal 
permanent wonen op vacantieparken wordt toegestaan, ja 
zelfs gelegaliseerd, is de halstarrigheid van de gemeente 
Teylingen mij een raadsel. Zelfs burgemeester Witteman was 
destijds een groot voorstander van een permanente 
woonbestemming van de Watertuin. En nu na 40 jaar laks 
gedoogbeleid opeens dreigen met handhaving. Onmenselijk. Ik 
verwacht van u visie en dus een herbestemming tot 
permanente woning of op zijn minst een peildatum van 2018 
(ingangsdatum nwe bestemmingsplan) zodat wij gewoon aan 
de Watertuin kunnen blijven wonen.  

 



47 recreatievoorzieningen in de directe 
omgeving van Sassenheim en 
Voorhout. ontwikkeling van de 
Roodemolenpolder. 

Als het gaat om woongenot in Teylingen denk ik vooral aan 
recreatievoorzieningen in de directe omgeving van Sassenheim 
en Voorhout. Dan vraag ik mij af hoe het staat met de 
ontwikkeling van de Roodemolenpolder. Na een voortvarende 
start een aantal jaren geleden met uitwerking van drie plannen 
is er nu al een jaar geen informatie meer. Daarom mis ik de 
uitwerking in dit verhaal. Dit is ook mijn algemene kritiek. Het is 
niet concreet genoeg. Coalitie wees  duidelijker wat U wilt.   

Sassenheim   

46 Watertuin Ik verzet mij tegen de stelling dat er niet permanent mag 
worden gewoond op bungalow parken. Ik verzet mij tegen de 
suggestie dat dit een negatief effect op recreatie heeft. Mits 
recreatie woningen voldoen aan het bouwbesluit 2012, zoals 
de Watertuin,  begrijp ik niet dat daar niet permanent gewoond 
mag worden. Zeker gezien de woning nood.  Zeg niet alleen dat 
de burger meer eigen regie mag voeren, maar dan ook in de 
praktijk daarvoor de ruimte. De mens is leidend, niet de regels 
zegt u toch?   

Warmond   

45 voor fietsers en voetgangers Er zijn onveilige situaties voor fietsers en voetgangers en 
daarom; 
 

de fietser heeft altijd voorrang 
 

er komen extra fietspaden 
 

er komen voetgangerspaden 
 

rotondes worden veel veiliger gemaakt voor fietsers en 
voetgangers 
 

overal max 50 km en in de bebouwde kom 30 km  

Voorhout   



44 
 

De rotondes op de Oosthoutlaan zouden worden vervangen 
door stoplichten ivm met de snelbus die voorrang moet krijgen. 
 
Gaat de doorstroming in de ochtendspits nog verder achteruit 
en is het destijds aanleggen van de rotondes (die prima 
voldoen) dus weggegooid geld.  

   

43 
 

Ik zou veel meer aandacht maar ook daadwerkelijke 
oplossingen willen voor de verkeersproblemen binnen het 
winkelgebied.  

   

42 spreiding van deze extra zorg 
bewoners 

beperken we overlast zoveel als mogelijk, Bij elk kopje geven 
jullie min of meer concrete actie punten, bij deze niet dat mis 
ik. 
 

Wat te doen aan geluidsoverlast van vlieg verkeer, of wij 
merken dat onze wijk steeds meer nieuwe mede bewoners 
krijgt die extra hulp nodig hebben, hoe is de spreiding van deze 
extra zorg bewoners. Zoals alcohol, drugs en pedofilie, ook zien 
we steeds meer allochtone mede bewoners hoe is de spreiding 
en wat zijn de gevolgen voor een wijk wanneer het meer 
centreert.  

Warmond   

41 een verkeersveilige gemeente 
een gezond luchtklimaat 
rust in de lucht 

Bij prettig wonen hoort ook: 
 

- een verkeersveilige gemeente. Met bijvoorbeeld ruimte voor 
fietsers op de Herenstraat en betere fietsverbindingen. 
 

- een gezond luchtklimaat met schonere lucht en met minder 
vervuilende auto’s, brommers/scooters en andere 
luchtvervuilingen zaken. 
 

- rust in de lucht. Vliegtuigen vliegen steeds vaker laag over met 
geluidsoverlast en luchtvervuiling tot gevolg.  

Voorhout   



40 starters/studenten betaalbare woning Hoe wordt het voor eventuele starters/studenten makkelijk 
gemaakt om een betaalbare woning te krijgen binnen de 
gemeente. In de huidige plannen wordt hier niks over gemeld. 
Is dit een aandachtspunt of wordt er totaal niet naar gekeken?  

Sassenheim   

39 Onderhoud Ik woon in een flat aan een doodlopende sloot die continu 
gevuld is met groot en klein vuil, van kapot tuinmeubilair tot 
vuilniszakken met plastic. Ik heb al meerdere keren op fixi 
aangegeven dat hier vuil ligt, en dan wordt met de franse slag 
het grootste vuil verwijderd. De sloot moet in mijn ogen ook 
drastisch worden uigebaggerd: in de laatste meters lopen de 
eenden in het water omdat zwemmen niet meer mogelijk is. De 
straten om de flat heen zijn altijd vervuild, en nooit zie ik hier 
iemand vuil verwijderen. Mensen gooien daardoor enkel nog 
meer vuil op de grond, helaas. De opening van de vuilcontainer 
naast de flat (Gladiolenstraat) is zo klein, dat een normale 
vuilniszak er amper in past: dat is altijd proppen. Stoeptegels in 
de straat liggen schots en scheef, en rondom de vuilcontainer 
ligt met een beetje regen altijd een grote plas. Ik doe mijn best 
het hier schoon te houden, maar af en toe voelt het hier als het 
verdomhoekje van Sassenheim. In de Postwijk zag ik wel vaak 
mensen de straat schoonblazen, of de plantsoenen schoffelen, 
maar hier nog niet.   

Sassenheim   

38 onderwerp jongerenhuisvesting Ik hoop echt dat u het onderwerp jongerenhuisvesting oppakt 
en daadwerkelijk in uw plannen benoemt. Nu is er de 
starterslening, maar er moet nig iets voor onze jongeren komen 
vóór deze fase. Iets als “op kamers” kunnen gaan (huur) in de 
eigen geliefde woonomgeving!  

Voorhout   



37 de prijzen van vrije sector woningen 
niet te betalen 

Goedendag, 
 

Ik mis nog een stuk over de inwoners van teylingen zoveel 
mogelijk als inwoners van teylingen te houden. Mijn partner 
woont al zijn hele leven in Sassenheim, maar doordat wij nog 
niet kunnen kopen en buiten de sociale huurwoningen vallen 
zijn wij eigenlijk verplicht om buiten teylingen te gaan zoeken. 
Puur en alleen omdat de prijzen van vrije sector woningen niet 
te betalen zijn en wij de kosten koper nog niet kunnen 
bekostigen. Nu staat er bijvoorbeeld een huis op de 
tijloosstraat te huur voor €1271 per maand exclusief, ik vind dit 
te belachelijk voor woorden. 
 
 
 

Hopelijk gaat de gemeente dit ook oppakken, er wordt namelijk 
de laatste tijd alleen maar over sociale huurwoningen 
gesproken, maar waar blijven de vrije sector woningen in dit 
verhaal? 
 
 
 

 

 

36 huizen onder de 300.000 voor 
starters. 

Er is een dringende behoefte aan huizen onder de 300.000 voor 
starters (of onder NHG). Het is praktisch niet mogelijk om in 
sassem de woningmarkt te betreden.  

Sassenheim   



35 Watertuin Waarom lees ik nu plotseling voor de eerste keer in deze 
duidelijke bewoordingen: &quot;geen permanente bewoning 
op campings en bungalowparken&quot;? En &quot;mensen die 
permanent wonen zonder gedoogbeschikking worden begeleid 
naar andere woonoplossingen&quot;? Ik vraag mij af waar ik de 
officiële besluitvorming over deze stellingen kan vinden. Tot nu 
toe werd hier tussen de gemeente en de bewoners redelijk 
zorgvuldig over van gedachten gewisseld, er zijn vele vele 
bijeenkomsten geweest, inspraakmogelijkheden, zienswijzen, 
vergaderingen, er is onlangs een vreemde zeer dreigende brief 
naar mij gestuurd, en direct daarna kreeg ik via een 
medewerker van de dienst handhaving daarvoor ook nog 
verontschuldigingen, want &quot;zo hadden wij dat niet 
bedoeld&quot;, daarop kregen wij zelfs nog de toezegging van 
de burgemeester dat er &quot;voor een definitieve uitspraak -
na de zomer- niet handhavend zal worden opgetreden&quot;, 
en dan nu, plotseling, zonder enige duidelijke of officiële 
besluitvorming, lezen we deze vreemde tekst? Wat is daarvan 
precies de betekenis? Verder lees ik: &quot;zorgen voor 
voldoende recreatievoorzieningen&quot;. Dat is ook niet 
helemaal duidelijk. Wordt hiermee bedoeld dat er niet genoeg 
recreatievoorzieningen in Teylingen zouden zijn? Heeft dit ook 
te maken met &quot;bungalowparken&quot; misschien? Als u 
kijkt op Funda kunt u zien hoeveel bungalows er al zeer lange 
tijd te koop staan, maar ja, geen mens wil ze kopen als je er 
toch niet in mag wonen. Dus het lijkt mij niet dat de bewoonde 
huisjes ervoor zorgen dat &quot;de bewoners van Teylingen 
niet voldoende recreatievoorzieningen hebben&quot;, of dat zij 
deze huisjes &quot;niet beschikbaar stellen aan de inwoners 
van Teylingen&quot;, want er is geen enkele interesse voor.  

Warmond   



34 innovatieve stroomvoorziening Liander is op dit moment bezig om in alle bestaande woningen 
z.g.n.slimme meters te plaatsen. dat kost een hoop geld en ik 
vraag me af &quot;voor hoe lang&quot;? Overal klinken 
stemmen over de afbouw van gas. Naar mijn mening kunnen ze 
beter werken aan innovatieve stroomvoorziening. Kan de 
gemeente daar enige invloed op uitoefenen?   

Voorhout   

33 parkeren Teylingen goed bereikbaar voor auto, helaas wordt met de 
inwoners geen rekening gehouden waar die 's avonds na het 
werk hun auto kunnen parkeren. Dit wordt helaas een steeds 
groter probleem in de wijken. 
 
Zijn de dorpskernen wel echt zo goed toegankelijk voor 
mindervalide mensen, is er wel eens nagegaan op welke wijze 
deze mensen in de dorpskernen moeten komen. Voor een 
voetganger is het al een puzzel. Voetpaden stoppen ineens of 
verdwijnen.     

Voorhout   

32 Watertuin Watertuin 
 
In het coalitieakkoord zegt de gemeente dat we mee mogen 
denken, als bewoners. Maar al onze moeite, uitnodigingen, 
bezoeken aan politieke patijen en inspraak ten spijt. In januari, 
toen de brief met definitief besluit vd gemeente al op internet 
was gedropt, was alles al in kannen en kruiken. Bedankt, 
gemeente, dat we als bewoners allemaal mogen meedenken, 
jammer dat we geen stem hadden, hebben en krijgen. Zelfs een 
gedoogbeschikking of oprekken peildatum is onbespreekbaar. 
Prettig wonen geldt niet voor de Watertuin. Waarom doet deze 
gemeente niets voor het Lage Land? Na jarenlang 
mismanagement en aangeven dat de gemeente en de 
burgemeester van Warmond vóór burgerwoningen is, is de 

Warmond   



gemeente weer gedraaid. Waarom is het zo moeilijk om de 
peildatum bij te stellen? U heeft de tools om dit te doen in 
handen? Onmenselijk bestuur, anders kunnen we het niet 
noemen!  

31 geen verkeersdrempels Ik hoop dat de nieuwe coalitie er rekening mee houdt, dat in de 
straten geen verkeersdrempels worden aangebracht. Het is 
voor mensen met rugklachten vreselijk. Zelf rijd ik om (meer 
kilometers dus) zodat ik zo weinig mogelijk over drempels moet 
rijden. Het is bovendien voor eigenaar van de auto een extra 
kostenpost. Er zijn diverse andere oplossingen voor handen om 
snelheid uit het verkeer te halen. 
 
De Narcissenlaan/ Alkemade laan gaat aangepast worden. Ik 
hoop dat daar rekening mee wordt gehouden.  

Sassenheim   

30 Gasloze bestaande bouw (huizen + 
bedrijven) 

- gasloze nieuwbouw is heel mooi, maar dit moet ook in de 
bestaande bouw (huizen + bedrijven) worden gerealiseerd. En 
dat is een lastiger proces. Ga hiervoor in overleg met 
woningcorporaties, ondernemers én bewoners. Organiseer 
informatie-avonden waarop i 

Voorhout   



29  Beplanting is royaal! Compliment. Mooie aanvulling: meer 
bloeiende planten (bv lavendel) voor bijen.  
 
Verkeer: voorrangsbeleid op de rotondes aanpassen naar 
model Leiden / Oegstgeest, fietsers voorrang!  

Voorhout   

28  Woningstichting Warmunda is gefuseerd met Stek, beter 
gezegd, ze hebben de sleutels ingeleverd.  
 

Helaas doet Stek niet aan informatie geven betreffende 
nieuwbouwprojecten. Uit de Warmunda perdiode is bekend 
dat er seniorenappartementen gebouwd gaan worden op de 
hoek v. Duvenvoordestraat/v. Leydenstraat. Er zijn bezwaren 
van omwonenden ingediend en de tekeningen worden steeds 
aangepast maar een update komt er nog niet. Verder blijft Stek 
in gebreke betreffende afhandeling van klachten, 
communicatie wordt bemoeilijkt door veel part-time 
medewerkers die niet aan elkaar overdragen. Veel nieuw 
personeel met weinig tot geen kennis. De Huurdersbelangen 
Vereniging Bollenstreek (HBVB) heeft dit doorgespeeld aan de 
Raad van Commissarissen, helaas zonder resultaat. Ik hoef niet 
te weten welk raadslid gaat praten met de directeur van Stek, 
ik geef alleen aan dat het nodig is.  

Warmond   



27 meer samenwerking tussen politie en 
burgers 

In het kader van veiligheid: er staat:  
 

Wij zetten in op een sterk en stevig basisteam van de politie in 
HLT-verband, met behoud van onze wijkagenten&#039;. 
 
 
 

Wat te denken van meer samenwerking tussen politie en 
burgers? Er kunnen verschillende initiatieven worden opgestart 
in dit kader.  
 
 
 

Als het gaat om het aanpakken van criminaliteit, ondermijning, 
polarisatie, radicalisering, loverboys, high impact crime en 
criminele groeperingen, kan worden gesteld dat die 
groeperingen steeds slimmer worden. Dan zijn vele ogen en 
oren handig om te benutten. 
 
 
 

Daarbij, ik zou ook aanraden om in te steken op het in het oog 
houden van jeugd uit Teylingen die (mogelijk) ontspoord. Het 
valt mij op dat bepaalde jongeren opvallend vaak op 
schooltijden en/of werktijden op straat rondhangen. Om te 
voorkomen dat zij van het rechte pad af gaan is het goed om dit 
in de gaten te hebben en tijdig bij te sturen.  
 

Samenwerking tussen scholen, sportverenigingen en ouders 
&amp; politie is in deze aan te raden. Er is veel kennis bij 
burgers die op dit moment onvoldoende wordt benut.   

Sassenheim   



26 
 

Ik vind wat er staat onder de kop &#039;beperken we overlast 
zoveel als mogelijk; erg summier en onvoldoende concreet 
beschreven. 
 
  

   

25 
 

Mooie ambitie, maar eigenlijk voor iedereen. Hoe wordt dit 
betaald?  

Sassenheim   

24 
 

Geachte m, een reactie op de leefbaarheid van de Kleiburg,er 
zijn 2 dingen  waar de bewoners zich vreselijk aan 
ergeren,namelijk als eerste 4 hoge bomen  naast nr 23 ,deze 
tijd zitten wij in een verschrikkelijke rommel van deze bomen 
nu  ze hun zaad verliezen,onze dakgoten raken verstopt,en ook 
de afvoeren,voorts de sloot in het boekje van de gemeente 
Teylingen staat dat ze de sloten rietvrij behoren te houden, dit 
word alleen in October gedaan ,wat inhoud   dat de hele  zomer 
wij bijna geen sloot  meer zien,wat heel gevaarlijk is voor kleine  
kinderen, hopenlijk  kunt U de bewoners  van de Kleiburg 14 tot 
23 helpen  vriendelijke  groet   
 
 
 
   

 

23 aanpassingen voor oudere 
voetgangers 

Ik hoop dat ook nog meer in kaart gebracht gaat worden waar 
aanpassingen nodig zijn voor oudere voetgangers.   

Sassenheim   



22 een verbod op nachtvluchten 
 
geluidsisolatie voor de (sociale) 
huurhuizen 

Minder vliegtuigen boven sassenheim (teylingen) en een 
verbod op nachtvluchten (Gezien enorme toename van herrie 
en fijnstof) wat gaan jullie hieraan doen? want anders heeft 
duurzamer worden geen zin als de grootste boosdoener niet 
word aangepakt. 
 
 
 

En Wat dacht u geluidsisolatie voor de (sociale) huurhuizen? 
 
 
 

  

Teylingen   

21 handhaving Wat ik mis is puntje handhaving. 
 
Voorbeeld: de puinhoop die je in het hele dorp ziet op de 
avond voor dat huisvuil, gft afval, en plastic opgehaald word. 
 
Je breekt je nek over de bakken en zakken die de avond van 
tevoren neer gezet worden.  

Sassenheim   



20 natuur en duurzaamheidseducatie Ik mis concrete plannen als het gaat over natuur , milieu en 
biodiversiteit. Belangrijk daarvoor en voor de recreatie is dat de 
groene buitenruimte met elkaar verbonden wordt zodat er een 
robuuste groene ruimte ontstaat. Dan kan ook gelden in de 
woonkernen waar groene zones worden verbonden en in 
nieuwe wijken aansluiten op reeds bestaande groene zones 
 

Ik mis natuur en duurzaamheidseducatie in het stuk 
 

Ik mis de gescheiden opvang en gebruik van water.  
 

Ook minder majeure bouwprojecten in het buitengebied 
kunnen het landschap aantasten. Er wordt te weinig gekozen 
voor natuur, milieu en duurzaamheid en mogelijke 
belangentegenstellingen worden niet benoemd. 
 

  

Warmond   

19 veiligheid in het verkeer Ik mis veiligheid in het verkeer. Ik woon aan de Teylingerlaan 50 
en ervaar dagelijks 
 

de veel te hoge snelheid van het verkeer. Mijn vader is vorig 
jaar bijna dood gereden en volgens mij is er ook sprake van veel 
fijnstof. Ook niet bepaald gezond voor de bewoners van deze 
weg. Ik heb niet gestemd omdat geen een partij aan dit item 
iets doet. 
 

Wij hebben vorig jaar al een mail naar de burgemeester 
gestuurd, maar die laat het ook afweten ondanks haar stoere 
woorden in de mail. Ik daag jullie uit, doe eens iets.  

Voorhout   



18 verbeteren van de situatie van de  
spoorwegovergang bij de Herenstraat 
in Voorhout 
 
grote turbo rotonde te bouwen op de 
splitsing Rijksstraatweg met de 
Oosthoutlaan 

Infrastructuur in en rond Voorhout. 
 

In de verkingenprogramma,s van bijna alle partijen stond iets 
geschreven over veiligheid en verbeteren van de situatie van de  
spoorwegovergang bij de Herenstraat in Voorhout.  
 

Mijn vraag is wat de plannen tot verbetering zijn van deze 
coalitie? 
 

Ochtend spits randweg met name op de Oosthoutlaan en 
Rijksstraatweg.. 
 

Meer verkeer op de Oosthoutlaan, door meer huizen in 
Voorhout maar ook autobestuurders van bewoners uit 
Noordwijkerhout maken gebruik van de randweg en 
Oosthoutlaan om de A 44 op te gaan in de richting van Den 
Haag. Daarnaast worden er steeds nog meer industriële panden 
aan de Oosthoutlaan gerealiseerd wat nog meer verkeer met 
zich meebrengt.  
 

Om dit verkeersinfarct op te lossen moet er een bypass 
gemaakt worden om de doorstroming te bevorderen. Dit zou 
gerealiseerd kunnen worden door een grote turbo rotonde te 
bouwen op de splitsing Rijksstraatweg met de Oosthoutlaan. 
 

En ja mogelijk moet het Esso pompstation hier voor wijken.  
 

 

Voorhout   



17 duurzaamwonen en Sociale 
woningbouw 

Allereerst gefeliciteerd met de tot stand gekomen coalitie. Ik 
zie de plannen van mijn partij D66 terug komen. 
 

Er is in deze gemeente een grote scheefgroei gaande. Er is een 
ernstig te kort aan sociale woningbouw. Er zijn mensen die te 
weinig verdienen om in aanmerking te mogen komen voor een 
sociale huurwoning en dus gedwongen zijn om in en vrije 
sector woning te wonen of te moeten blijven wonen. Als alle 
reserves dan op zijn, moeten zij noodzakelijkerwijs  onze mooie 
gemeente te verlaten om ergens in een andere regio te gaan 
wonen.  
 

Er zijn dus mensen in onze gemeente die snakken om 
goedkoper te kunnen wonen.  
 

Er zijn nog steeds te weinig sociale huurwoningen terwijl daar 
een grote vraag naar is. Wat gaan we hier aan doen nieuwe 
coalitie? 
 

Opmerking: 
 

Ook duurzaamwonen en Sociale woningbouw moet nog meer 
samengaan.  
 

Ik blijf jullie volgen.  
 

Voorhout   



16 aanleg van het fietspad  door de 
Roodemolenpolder 
 
Roodemolenpolder open te stellen 
voor bewandeling 

Geacht a.s. college. 
 

Het zou mooi zijn als u nu eens echt aan het werk gaat met de 
aanleg van het fietspad  door de Roodemolenpolder. 
 

Het valt mij op , dat tijdens wandelingen over de 
Eikenhorstlaan geregeld de aanpalende gewassen (minder dan 
1 meter) worden gespoten met gewasbeschermingsmiddelen.  
Scholieren en kinderwagens gaan hier gewoon doorheen. 
 

TE GEK VOOR WOORDEN. 
 

Verder wil ik de leefbaarheid van de inwoners vergroten door 
de Roodemolenpolder open te stellen voor bewandeling., en u 
niet te laten leiden door een paar tegenstemmen van 
omwonende. 
 

Vr gr 
 
 
 

p.s. 
 

e.e.a. wil ik ook wel persoonlijk nader toelichten. 
 

 

Voorhout   



15 randweg naar Noordwijk Binnen deze termijn zal de randweg naar Noordwijk afgemaakt 
worden. Zolang deze hoeveelheid verkeer door de Herenstraat 
rijdt kun je deze net zo goed opdoeken. Zorg daarom dat nu 
begonnen wordt met het plannen van een afsluiting ter hoogte 
van Cheers en een herinrichting van het kerkplein. Alleen zo 
kan de Herenstraat gezellig worden en ondernemers 
aantrekken. Als de randweg open is moet dit plan klaar zijn om 
direct te kunnen starten. Zorg dat niet enkele ondernemers 
alles tegen kunnen houden. 
 
 
 

Nb: Wij wonen aan de Herenstraat aan de Noordwijk kant dus 
juist wij ondervinden hinder als we niet met de auto over 
Herenstraat kunnen, maar dat hebben we er graag voor over.  

Voorhout   

14 fietsveiligheid en snelle 
fietsverbindingen.   

Als ik over de oosthoutlaan fiets naar Sassenheim/ Oegstgeest 
dan wordt de route meer fietsonvriendelijk en gevaarlijk. Door 
de uitbreiding van het bedrijvenpark met TNT en straks een 
bouwmarkt miet ik als fietser vaker stoppen. Vraag is of 
auto/busverkeer en bedrijvigheid prioriteit krijgt boven 
fietsveiligheid en snelle fietsverbindingen.   

Voorhout   

13 tegenhouden van plaatsing van 
windmolens bij de AKZO 

Ik mis de informatie over het tegenhouden van plaatsing van 
windmolens bij de AKZO. Tijdens de verkiezingen was de VVD 
fel tegen, maar hier lees ik niets meer over. Populaire 
verkiezingspraat? Of komt de politiek echt op voor de 
omwonenden en behoed hen (en mij dus ook) voor een 
gevaarte van 165m in onze &quot;achtertuin&quot;? Dat 
zouden onze eigen politici namelijk ook niet willen, als ze daar 
woonden, toch?  
 

Ik verwacht van.mijn politieke partij dat zij hun woord houden. 

Voorhout   



 

  



12 Scootmobielenbeleid Aan de fracties van VVD/D66 en Trillokaal Teylingen. 
 
Allereerst gefeliciteerd met het samen stellen van de nieuwe 
raad. 
 
En ik spreek de hoop uit dat u uw uiterste best zult doen voor 
ons mooie Teylingen. 
 
 
 
Op facebook kwam de oproep tegen om mee te denken. 
 
Dat is voor mij de reden om hierop te reageren. 
 
 
 
In mijn beleving zijn er hier en daar, zaken die in aanmerking 
komen voor verbetering, hieronder zal ze puntsgewijs aan u 
voor leggen. 
 
 
 
 
 
Welzijn.  
 
 
 
Welzijn en dan met name de uitvoering van de WMO. 
 

 



De wetmaatschappelijke ondersteuning, kan op diverse 
manieren worden gezien. 
 
Daar zal ik verder niet op in gaan, wel ik u wijze van toekenning 
voor hulpmiddelen.  
 
 
 
Bijvoorbeeld: iemand vraagt een scootmobiel aan. 
 
Dan komt er een consulent van de ISD-Bollenstreek langs om 
het “keukentafelgesprek” te houden. 
 
Aan de hand van dat gesprek, gaat de consulent uiteindelijk 
een beslissing nemen, of iemand wel of niet in aanmerking 
komt. 
 
Is er twijfel dan zal zij een GGD arts inschakelen voor een 
medische advies. 
 
 
 
Een praktijk voorbeeld: 
 
Iemand vraagt een scootmobiel aan, maar wordt afgewezen. 
 
Reden van afwijzing: een fiets met ondersteuning zou voor u 
passend zijn. 
 
Wat is er aan de hand!  Er wordt een scootmobiel aangevraagd, 



omdat  aanvrager knie problemen heeft, na een meniscus 
operatie is er nog meer bindweefsel weggehaald, waardoor de 
bescherming nog minder is geworden voor de knie. Lopen maar 
ook fietsen doet erg zeer, door dat de knie nu bod op bod 
beweegt. Maar nee geen scootmobiel maar voorliggend is een 
fiets met onder steuning. Onzin, de pijn blijft met elke 
beweging die door de knie gemaakt wordt, dat is niet minder 
door op een fiets met ondersteuning te gaan rijden, de 
beweging blijft immers het zelfde!! 
 
In dit soort cases gaat het dus niet goed, en wordt er te snel 
afgewezen. 
 
 
 
Daar tegen over staat, dat er met regelmaat scootmobielen wel 
worden toe gewezen. En helaas vaak aan mensen met 
beperkingen waardoor het rijden met een scootmobiel, 
bijvoorbeeld met een hand wordt gedaan. 
 
 
 
Maar was het niet zo dat je met twee handen het stuur dient 
vast te houden??? 
 
Geldt dat zelfde ook niet voor een fiets, en bromfiets?? 
 
Twee voertuigen waar de scootmobiel aan gelijk gesteld is in de 
wegenverkeerswet.  Kortom er worden beslissingen genomen 
die strijdig zijn met wat er in de wet staat. 



 
En zo zijn er nog veel meer voorbeelden op te noemen, 
 
Zal het nu niet doen, ik wil alleen maar aangeven dat het 
verstrekken van een scootmobiel, voor sommige mensen een 
must is. 
 
 
 
En denk dat de gemeente wanner er een betere controle wordt 
toegepast, veel mensen hebben een scootmobiel, maar 
gebruiken hem niet. 
 
Waar ik sinds kort woon kan ik u er al zo een paar aanwijzen, 
die nooit gebruikt worden. Maar ze staan er wel en kost de 
gemeente elke maand gewoon geld. 
 
Terwijl de scootmobiel niet gebruikt wordt. 
 
Nu kan de wethouder zeggen, er wordt wel degelijk 
gecontroleerd, en dan zeg ik ja dat klopt, maar het gaat op de 
manier waarop!!! 
 
 
 
Ik zelf heb ook een controle gehad, dan wordt je gebeld door 
iemand van de ISD-Bollenstreek, en die vraagt dan of het klopt 
dat je een scootmobiel hebt via de WMO, en dan zeg je 
natuurlijk ja, en dan vraagt men of je hem dan ook wel 
gebruikt, en dan zeg je natuurlijk weer ja. En dan worden er 



nog een paar vragen gesteld, en dat was het dan einde 
controle. 
 
Compleet een lachertje, er is toch niemand die aan de telefoon 
gaat zeggen, nee hoor hij staat hier in de schuur, maar gebruik 
hem bijna niet, nee natuurlijk zegt men dat niet. 
 
Allen hier is al veel te halen voor de gemeente!!! 
 
 
 
En dan het gemak waar mensen een scootmobiel krijgen en de 
weg worden opgestuurd. Slaat ook nergens op! 
 
Eigenvoorbeeld: scootmobiel werd geleverd door Welzorg,  de 
monteur heeft wel nog de knopjes uitgelegd, maar dat was het 
dan. Verder moest ik uiteindelijk alles zelf uitvinden. 
 
Iets over de verkeersregels???? Helemaal niets. 
 
En dit gebeurt bijna wel altijd zo, en daar gaat het weer 
helemaal fout. 
 
De gemeente is de verstrekker, en heeft daarmee dus ook een 
zorg plicht. 
 
Onder deze zorg plicht hoort ook dat men voldoende wordt 
uitgerust met kennis over het voertuig als ook over de 
verkeersregels. 
 



Helaas zo wijst de praktijk uit, slaat de gemeente hier de plank 
dus echt mis. 
 
 
 
Dat is dan ook één van de redenen dat ik de 
Scootmobielverenigingbollenstreek heb opgericht, juist om de 
gemeente hierbij te ondersteunen. 
 
Zelf wordt ik hier geldelijk niets wijzer van, maar de voldoening 
dat uiteindelijk de scootmobiel gebruikers veiliger op weg gaan, 
dat is meer dan voldoende. 
 
Maar als je nu praat over een goede medewerking vanuit de 
gemeente, daar zet ik nog wel wat vraagtekens bij.  
 
 
 
De fietpaden: 
 
 
 
Over het algemeen zijn fietspaden een ondergeschoven kind. 
 
Veel van onze fietspaden zijn ronduit gevaarlijk om met een 
scootmobiel te berijden. Een scootmobiel met driewielen(de 
ondingen) zal veel sneller om vallen dan een vierwiel 
scootmobiel.  
 
Dat betekent dat je dus met een driewieler veel sneller geneigd 



bent om dan maar midden op te gaan rijden, met als gevolg dat 
de achterop komende fietser en/of brommer er niet voorbij 
kunnen. 
 
Het is dan ook van essentieel belang dat fietspaden goed 
worden onderhouden, en bij zeer scheven paden  dat wordt 
verholpen. 
 
Een duidelijk voorbeeld is het fietspad aan de parklaan langs 
het park. 
 
Deze licht zo scheef, dat zelfs met een vierwiel scootmobiel je 
nog verplicht wordt om midden op te gaan rijden. 
 
En het fietspad vanaf de RK kerk richting Lisse, is helemaal 
vreselijk. 
 
De tegels liggen daar echt schots en scheef. 
 
Kortom, het is hoogtijd dat de gemeente haar fietspaden op 
orde brengt, de verkeersveiligheid is hiermee in het gedrang. 
Wil nog wel even kwijt dat Cees van Velzen wel op de goede 
weg was met het vervangen van fietspaden.  
 
Maar ja, nu ligt het bij u allen!! 
 
 
 
Wonen in Teylingen. 
 



 
 
Wonen in Teylingen is voor velen een manier van leven. 
 
Ik ben nu zelf 64 en woon daarvan 61 jaar in Sassenheim. 
 
Getrouwd met een geboren sassemse. 
 
Dus willen wij hier weg, nee natuurlijk niet, maar dan moet het 
wel betaalbaar blijven binnen de gemeente. 
 
En dat is best wel moeilijk, de huren gaan telkens omhoog, ook 
als de huurcommissie anders adviseert aan de woningbouw, 
dan nog gaan de huren weer vors omhoog.  
 
Wij wonen sinds 10 maart in het Palet, daar kwamen wij nu 
voor in aanmerking, omdat ik er sinds dit jaar een stukje 
prepensioen bij kreeg. 
 
Anders hadden wij daar nooit voor in aanmerking gekomen. 
 
Het is notabene een seniorenflat maar wel een die ook al bijna 
niet meer te betalen is voor de gewone man. 
 
Het is hoogtijd dat de gemeente zich gaat bemoeien met dit 
probleem. 
 
Anders zijn een grootdeel van de oudere straks echt de klos!!!! 
 
En zijn ze genoodzaakt te verhuizen naar een ander gemeente, 



domweg omdat het hier niet meer betaalbaar is!!!  
 
Dit kan toch niet de bedoeling zijn lijkt mij. 
 
Sorry dat het wat lang is geworden, maar het zijn nu eenmaal 
zaken die mij aan het hart gaan. 
 
Ik spreek de hoop uit dat de raad dit soort zaken met een 
duidelijke visie zal aan pakken. 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
  



11 frequenter onderhoud Hoi! 
 
 
 
De laatste maanden is het groen in warmond erg aan het 
verwilderen. Denk dan vooral aan de perkjes naast de 
herenweg. Bij zowel het binnenkomen vanuit Oegstgeest of 
vanuit Sassenheim. 
 
 
 
Warmond is een erg mooi dorp, maar zou nog meer tot zijn 
recht komen (ook toeristisch gezien) wanneer er frequenter 
onderhoud wordt gepleegd aan deze zaken. 
 
  

Warmond   

10 sociale huur/koopwoningen voor 
gescheiden/alleenstaande moeders 

Ik mis de bouw/mogelijkheid  van sociale huur/koopwoningen 
voor gescheiden/alleenstaande moeders. Deze groep waar ik 
onder val, heeft totaal geen mogelijkheid om aan een huis te 
komen. Ons inkomen is en blijft te laag. Al werken we 40 uur. Ik 
zelf ben dringend op zoek naar een betaalbaar huis met een 
tuin. Voor deze groep moet eens wat gedaan worden.  
 

 

 



9 Smart maken Vooraf wil ik een opmerking maken over de keuze &quot;eerst 
WAT en tzt HOE&quot;. Wanneer je hiervoor kiest dien je wel 
helder te maken wat dat WAT nu eigenlijk is. Concreet 
voorbeeld : niet &quot;meer huizen voor starters&quot; naar 
&quot;XX huizen extra voor starters&quot;. Hiermee geef je 
aan waarop je wilt worden aangesproken resp. waarover je 
verantwoording wilt afleggen. Als je de ambities niet helder en  
eenduidig (smart) formuleert kun t.z.t. het &quot;HOE&quot; 
(de uitvoering van het beleid) niet goed definiëren. 
 
 
 
1. Niet alleen het nieuwe en onderscheidende woningaanbod 
formuleren in kwalitatieve termen maar ook in kwantitatieve 
termen. 
 
2.Geluidsoverlast van het verkeer op de A 44 in combinatie met 
geluidshinder van het vlieg- en trein verkeer schreeuwt om een 
oplossing. De ambitie &quot;we oefenen actief onze invloed uit 
om de hinder te beperkingen is wel erg bescheiden&quot; 
overigens zonder dat de gemeente een standpunt inneemt. Stel 
dus eerst vast wat de gemeente zelf wil (WAT) en geef daarna 
aan (HOE) dat bereikt gaat worden. Nogmaals actief invloed 
uitoefenen is wel erg bescheiden. 
 
3. Buurtsuper &quot;dichtbij in de buurt&quot;. Volgens mij is 
dit een majeure wijziging t.o.v. het huidige beleid er alleen 
supermarkten in het centrum van Sassenheim worden 
toegestaan. Benoem deze grote beleidswijziging expliciet en 

Sassenhei   



geef aan welk doel je wilt bereiken: in welke buurt(en) 
komt/komen per wanneer buurtsupers.  

8 Behouden dorpse karakter Mooi programma. Wat ik mis is dat ik bewust in een dorp ben 
gaan wonen en het behouden van het dorpse karakter is voor 
mij erg belangrijk. Ik ben bang dat de dorpen straks bv. aan 
elkaar vast worden gebouwd.   

Voorhout   



7 Buurtsuper Ik lees bij ‘vergroten we de leefbaarheid en sociale cohesie in 
de wijken’: Voorzieningen dicht in de buurt zijn dan belangrijk, 
van terrasje tot buurtkamer en buurtsuper. Nou heb ik onlangs 
nog gelezen dat het beleid is om voorzieningen als een 
supermarkt in het centrum te concentreren, de reden waarom 
bv Hoogvliet weer terug gaat naar de oude plek. Een 
tegenstrijdigheid dus. 
 
 
 
  

Sassenheim   

6 A44 100 of 80 km Omdat er nog steeds geen geluidswal langs de A44 staat is het 
een kleine moeite om de maximum snelheid van het verkeer 
terug te brengen naar 100 of 80 km per uur. In plaats van 120 
km per uur. Dit scheelt aanzienlijk in de geluidsoverlast en de 
uitstoot van fijnstof.  
 

Het is een makkelijke, goedkope en schone oplossing voor de 
ergernissen van veel bewoners in de buurt van de Kagerdreef.  
 

Zo blijft het uitzicht behouden voor degene die tegen een 
geluidswal zijn, en het woongenot wordt groter. 
 

Kleine moeite, groot gebaar. 
 

Dank u. 
 

Sassenheim   



5 de zebrapaden ook blijven in de 
Oosthoutlaan. 
 

De veiligheid in Teylingen vind ik ook heel erg belangrijk.  
 

Want veiligheid gaat voor alles.  
 

Daarom ben ik erop tegen dat in de Oosthoutlaan de 
zebrapadenweg worden gehaald en de mensen en vooral de 
scholieren moeten veilig over kunnen steken zonder dat er 
ongelukken gebeuren.  
 

En de auto's en andere voertuigen rijden al hard genoeg en lijkt 
daar op de Oosthout net een race baan.  
 

Daarom zouden wij het prettig vinden als de zebrapaden ook 
blijven in de Oosthoutlaan. 
 

Groetjes 

Voorhout    

4 
 

Ik en mijn partner zijn startende ondernemers, wonen 
particulier ( hoge huur iedere maand ) met een kind van 1 jaar. 
Wij vallen precies tussen wal en schip kwa wonen. Kunnen niks 
kopen omdat we gewoonweg niet genoeg kunnen lenen bij een 
bank en als we reageren op sociale huur vallen we buiten de 
boot omdat we het ene jaar teveel verdienen en het andere 
jaar te weinig. Voor mensen zoals wij wat wordt hiervoor 
geregeld?   

Warmond    

3 actief opruimen van zwerfafval Voor het onderwerp van een schone leefomgeving: ook het 
actief opruimen van zwerfafval indien andere maatregelen 
onvoldoende werken. Naar mijn mening ligt er rondom de Mac 
Donalds in Sassenheim ontzettend veel zwerfafval, welke 
duidelijk afkomstig is van Mac Donalds. Ondanks de 
afvalbakken die rond het gebouw staan komt er te veel afval op 
straat te liggen, waaronder de wasbeeklaan.  

Warmond   



2 zoveel fiets stoplichten Ik woon sinds een half jaar in Sassenheim en ik voel mij op de 
fiets niet bepaald veilig. Ik begrijp niet waarom er zoveel 
stoplichten zijn. Wanneer gaan deze vervangen worden voor 
rotondes?  

 

1 
 

Anoniem  Anoniem   
 

  



Energiek en sociaal Teylingen 
    

 

NR  Zin Reactie  Dorp   

29 op zoek gaan naar 
medeburgers die het 
zelfstandig niet redden 

Mooie uitgangspunten, maar actief monitoren en op zoek gaan naar 
medeburgers die het zelfstandig niet redden, is ook nodig. Betaal dat 
maar uit het achterwege laten van beloningen voor actieve burgers 
(bijv. Mantelzorgcompliment) tenzij aantoonbaar is dat je die 
beloningen terugverdient.  

Sassenheim   

28 
 

Zojuist in een eerder reactie op dit thema de verkeerde datum gebruikt! 
Als Stichting Platform Hondenvrienden (SPH) hebben wij vandaag - op 
20 mei 2018 - onze integrale reactie gemaild naar 
gemeente@teylingen.nl. Dit om versnippering rond de verschillende 
thema's te voorkomen.  

Teylingen   

27 
 

Als Stichting Platform Hondenvrienden (SPH) hebben wij op 22 mei 2018 
onze integrale reactie gemaild naar gemeente@teylingen.nl. Dit om 
versnippering rond de verschillende thema's te voorkomen.  

Teylingen   



26 Bij positieve 
gezondheid gaat het 
niet alleen om wat 
mensen kunnen, maar 
ook hoe ze hun eigen 
gezondheid ervaren. 
Van daaruit kijken naar 
knelpunten en 
oplossingen levert 
absoluut maatwerk...  

Mooie en heldere doelen met betrekking tot het thema sociaal en zorg. 
Wat we hierin vooral terugzien is wat de gemeente allemaal gaat doen, 
het lijkt als uitvoerder. Wat we niet terugzien is de relatie met het 
werkveld, de maatschappelijke organisaties. Wat is nu de kernfunctie 
van de gemeente en hoe verhoudt de gemeente zich tot de 
maatschappelijke partners? 
 

In de toelichting op de doelen zijn toch veel suggesties opgenomen over 
wat het College dan wil doen. die nodigen uit tot discussie en of 
verduidelijkingsvragen. Daar gaan wij hier niet op in, maar wij praten 
hier graag over verder en in mee.  
 

Bij positieve gezondheid gaat het niet alleen om wat mensen kunnen, 
maar ook hoe ze hun eigen gezondheid ervaren. Van daaruit kijken naar 
knelpunten en oplossingen levert absoluut maatwerk   en draagt dus bij 
aan de andere doelen in dit thema.   
 

Is het een idee om de term klant voor burger of inwoner te laten 
vervallen? Een burger is geen klant, er is geen keuze voor een andere 
leverancier en zorgzaamheid voor burgers vinden wij een beter 
uitgangspunt voor een gemeente dan een klantrelatie.    

   



25 Wij adviseren u om 
vooral in gesprek te 
gaan met verenigingen 
en 
vrijwilligersorganisaties 
om te bekijken op 
welke aspecten zij hun 
bijdrage aan de 
samenleving kunnen 
versterken en de 
onderlinge 
samenwerking kunnen 
verbeteren. 

Passende zorg en hulp voor iedereen die dat nodig heeft sluit aan bij het 
sociale gezicht van onze gemeente. Dat u hierbij, waar nodig, gaat voor 
maatwerk en niet redeneert vanuit de regels steunen wij van harte. Wij 
hopen dat u deze houding ook vraagt van de organisaties die het beleid 
uitvoeren en waar u prestatieafspraken mee maakt. 
 

Bij het verstrekken van subsidies aan organisaties en verenigingen wilt u 
een maatschappelijke tegenprestatie gaan vragen. Onze gemeente 
kenmerkt zich door een rijk en sterk verenigingsleven. In onze lokale 
samenleving zijn zij al een heel belangrijke motor. Wij adviseren u om 
vooral in gesprek te gaan met verenigingen en vrijwilligersorganisaties 
om te bekijken op welke aspecten zij hun bijdrage aan de samenleving 
kunnen versterken en de onderlinge samenwerking kunnen verbeteren. 
 

Uw aandacht voor (nieuw) beschut werk en beschermd wonen 
ondersteunen wij van harte. 
 

  

Voorhout   

24 
 

Betere zorg voor de oudere inwoners, bij verblijf in een aanleunwoning 
zoals zilverstroom ook gebruik laten maken van de zorg van de 
bernardus. Deze mensen worden op zichzelf aangewezen, zelfs een 
huisarts weigert te komen als er hulp nodig is. De verpleging van de 
Bernradus mag niets doen waardoor een bewoner van 89 de verwarde 
persoon moest opvangen. Prioriteiten stellen, niet in afwachtende 
houding of de oudere inwoner om hulp vraagt maar als gemeente 
daadkrachtig te werk gaan.  

Sassenheim   



23 Bij gezondheid  van de 
burgers geen reclame 
meer in onze 
gemeente mbt 
voeding. 

Bij gezondheid  van de burgers geen reclame meer in onze gemeente 
mbt voeding. 
 

Mac donald M ook weg uit het straatbeeld (het liefst was deze 
ongezonde stimulans er niet gekomen). 
 
 
 

Bij zorg, bewoners meer zelf laten betalen. De meeste mensen die oud 
worden hebben nu een auto en allerlei andere luxe. Hebben ze 
domotica, trraplift, scootmobiel etc. nodig dan kan men dit best zelf 
betalen. Een auto,huisdierenn, vakanties, geld geven aan de kinderen 
etc kosten ook veel geld zolang men dit kan betalen kan men best e.e.a. 
m.b.t. de zorg zelf betalen. 
 

Bewoners hiervan al vroeg op de hoogte brengen. Zorg voor een 
spaarpotje voor je eigen zorg( voor attributen er omheen). Schrap geld 
van de gemeenschap voor dit soort aanpassingen, biedt mensen een 
renteloze lening aan als het niet direct betaald kan worden (na 
overlijden kan dan bijv een deel van de erfenis naar de lening toe? 
Aanpassen wet?) 
 

  

Warmond   



22 initiatieven om een 
groter deel van de 
inwoners echt in 
beweging te krijgen … 
een opleiding voor 
taalcoaches te 
arrangeren 

sociaal en zorg 
 

Sport voor iedereen. Niet alleen de randvoorwaarden zijn belangrijk, 
maar er is meer nodig. Ook initiatieven om een groter deel van de 
inwoners echt in beweging te krijgen. zowel jongeren als ouderen. 
 

Statushouders. ik denk dat er voldoende mensen zijn die als taalcoach 
willen fungeren. De ervaringen met betaalde cursussen van bureaus 
komen regelmatig slecht in het nieuws. U zou kunnen overwegen een 
opleiding voor taalcoaches te arrangeren  met als voorwaarde dat ze 
een bepaalde periode als taal coach gaan fungeren 

warmond   

21 Ik mis het streven naar 
een heldere sociale 
kaart die voor iedereen 
begrijpelijk is 

Recht om zelf keuzes te maken klinkt erg mooi. Maar zoek in de huidige 
warwinkel van aanbod/ rechten en plichten maar eens uit wat en hoe. Ik 
mis het streven naar een heldere sociale kaart die voor iedereen 
begrijpelijk is en op grond waarvan mensen echt een keuze kunnen 
maken. Nu is het nog een doolhof zonder kop en staart.  

Warmond   

20 wat gaat gemeente 
Teylingen doen om 
eenzaamheid onder 
(thuiswonende) 
ouderen aan te 
pakken? 

Als medewerker van Fleur de Dag bezoek ik clienten die in de Bernardus 
wonen. Helaas moet ik constateren dat een groot percentage van de 
bewoners bijna nooit buiten komt. Ik vind dit schrijnend om te ervaren. 
Ik lees dat u allerlei initiatieven stimuleert die eenzaamheid tegengaan, 
maar wat als die initiatieven niet ontplooit worden? Concreet: wat gaat 
gemeente Teylingen doen om eenzaamheid onder (thuiswonende) 
ouderen aan te pakken? Wat gaat gemeente Teylingen doen om ervoor 
te zorgen dat kwetsbare, eenzame ouderen in het verpleeghuis wel 
wekelijks buiten een wandelingetje kunnen maken / een boodschapje in 
het dorp kunnen doen?   

Sassenheim   



19 Mensen moeten in 
staat gesteld worden 
te kiezen voor een 
PGB. 

Beste Raadsleden, 
 

Gemeente en PGB. Budgethoudersvereniging Per Saldo heeft 
speerpunten betreffende het PGB in gemeente. Die wil ik u niet 
onthouden.  
 

Gemeenten hebben moeite met erkenning positie budgethouder. 
Mensen moeten in staat gesteld worden te kiezen voor een PGB.  
 

Onafhankelijke clientondersteuning loopt nog niet altijd goed. 
 

Toegang tot maatwerk niet beperken. Budgethouders zijn niet geholpen 
met  
 

algemene voorziening. 
 

Keuzevrijheid voor informele zorgverlener niet beperken, maak er slim 
gebruik van. 
 

de best passende zorgverlener formeel of informeel moet kunnen 
worden ingezet  
 

om de gestelde doelen te bereiken; geen verplichting tot 
vrijwilligerswerk, cq mantelzorg. 
 

Verhuizen met een hulpvraag: niet gemakkelijk! Meenemen 
woningaanpassingen vaak niet mogelijk. 
 

Maak maatwerk mogelijk door onderwijs-zorgarrangementen. Zodat 
jongeren hun ontwikkelingsmogelijkeheden kunnen benutten. 
 

Voorhout   



Oproep: laat wantrouwen varen. Per Saldo vindt het de hoogste tijd 
voor een omslag.  
 

Om dit te verwezelijken is aan de ene kant een PGB-vaardige 
budgethouder/vertegenwoordiger een vereiste, aan de andere kant 
verstrekkers die over voldoende PGB-kennis beschikken. 
 



18 ondersteunen van 
ouderinitiatieven 
omtrent het wonen 

Beste Raadsleden, 
 

Wat ik mis in uw programma sociaal en zorg is het ondersteunen van 
ouderinitiatieven omtrent het wonen. In een inclusieve samenleving 
woont iedereen op zijn eigen manier. Wij zijn hier komen wonen 
vanwege erg slechte ervaringen met een instelling. Ik heb hier een 
particulier wooninitiatief opgezet voor mijn ernstig verstandelijk 
gehandicapte dochter met wonen en zorg gescheiden. Met een PGB 
koop ik zelf zorg in. Dit doe ik niet via bestaande instellingen. De 
mensen die hier werken solliciteren naar de functie en ik neem ze aan 
op een arbeidscontract. We hebben een team van 10 mensen die 
beurtelings de zorg aan mijn dochter geven. Ik bewaak de kwaliteit, doe 
de administratie en zorg voor de plannig en een goede  
 

teamgeest. Mijn dochter speelt met de kinderen in de straat, zij komen 
bij haar om verstoppertje te spelen, of te tekenen oid. Zo leren ze 
spelenderwijs om te gaan met mensen met een handicap.  Misschien 
zijn er meer ouders die zoiets zoeken .  

Voorhout   



17 ijsbaan Leiden te willen 
vergroten van de nu 
geplande 250m naar 
333m 

Hoewel ik woon in Oegstgeest ben ik zeer actief binnen een 
sportvereniging uit Teylingen ( de Warmondse IJsclub) ik zie dat jullie 
mee willen werken aan de aanleg van een regionaal 50m zwembad. Ik 
mis het mee willen werken/bijdragen om ijsbaan Leiden te willen 
vergroten van de nu geplande 250m naar 333m. Velen waarvan een van 
de Teylinger sporthelden hebben op de huidige baan leren schaatsen. 
Vervanging is noodzakelijk en met 333m zou voor ons beteken op nog 
maar 1 in plaats van op 3 verschillende ijsbanen schaatsen. 
 

Enorme reductie in reistijd en enorme stimulans voor schaatsen in de 
regio. Zie www.333m.nl 
 

  

 

16 in Sassenheim, 
trapveldjes en 
kunstgrasvelden en 
grote speeltuinen 

Jeugdzorg niet goed geregeld. Baliemedewerksters weten niet eens wat 
de regels van 2015 zijn. Jeughulp zou door verzekeraar worden vergoed 
in bepaalde mate. (?????) Daarom zeer late zorg voor bijvoorbeeld mijn 
dochter door vele wachttijden en onjuiste info op websites 
(contractanten kloppen niet, zo krijgt Mentaal Beter geen budget maar 
zij stond wel maandenlang daar op een wachtlijst. Daarna kon zij 
opnieuw beginnen bij een andere organisatie. Erg frustrerend en een 
geheel verloren schooljaar.  
 
 
 

Wat ik in deze gemeente, iig in Sassenheim, miks zijn trapveldjes en 
kunstgrasvelden en grote speeltuinen. Een voorbeeld aan Getsewoud in 
Nieuw-Vennep kan worden gegeven. We zijn topsportgemeente, maar 
dat ligt volledig in handen van de sportclubs zelf, niet aan de faciliteiten 
voor de kinderen op straat.  

Sassenheim   



15 Biedt statushouders 
een werkervaringsplek 
aan zodat zij in een 
werkomgeving kunnen 
werken aan hun 
inburgering.  

Biedt statushouders een werkervaringsplek aan zodat zij in een 
werkomgeving kunnen werken aan hun inburgering.  

Sassenheim   

14 Zou het in het kader 
van cultuurbeleid en 
jeugdeducatie geen 
mooi idee zijn als de 
gemeente samen met 
de twee theaters een 
regeling opzet die erin 
voorziet dat elke 
basisschoolleerling 
tenminste 1x per jaar 
een 
theatervoorstelling in 
zijn eigen gemeente 
bezoekt?     

Mooie woorden over stimuleren van kunst en cultuur. 
 

Toch lijkt het dat het bevorderen van sportdeelname hoger wordt 
gewaardeerd (en meer gesubsidieerd) dan deelname aan culturele 
activiteiten. Als theater &#039;t Onderdak moeten we helaas 
constateren dat de jeugd (met name vanaf 8 jaar) moeilijk bereikbaar is 
en de voorstellingen voor de leeftijdsgroep 8 -12 jaar structureel 
verliesgevend zijn. Zou het in het kader van cultuurbeleid en 
jeugdeducatie geen mooi idee zijn als de gemeente samen met de twee 
theaters een regeling opzet die erin voorziet dat elke basisschoolleerling 
tenminste 1x per jaar een theatervoorstelling in zijn eigen gemeente 
bezoekt? 

Sassenheim   



13 Verdiep je nu eens 
echt in hoe het 
uitkleden van de 
sociale 
werkvoorziening een 
halt toegeroepen kan 
worden 

Ik lees wel vrome woorden over het aan werk helpen van mensen met 
een afstand tot de arbeidsmarkt, maar vooralsnog lijkt het er niet op dat 
Servicepunt Werkgevers en Maregroep vruchtbaar samenwerken. Het 
zou goed zijn om daar nu eens fatsoenlijk werk van te maken. Het is een 
illusie om te denken dat de mensen die intern zitten bij Maregroep ooit 
een fatsoenlijke werkplek bij een reguliere werkgever vinden. Wie daar 
nu werkt, moet vooral gesteund worden. En dan helpt het niet om alle 
werkkracht weg te sluizen via het Servicepunt. Verdiep je nu eens echt 
in hoe het uitkleden van de sociale werkvoorziening een halt 
toegeroepen kan worden, anders ben je op termijn veel duurder uit en 
bovendien juist niet sociaal bezig.  

Sassenheim   

12 Busverbinding 
Sassembourg 

Graag zou ik zien dat de busverbinding die Arriva een paar jaar geleden 
heeft laten vervallen weer in werking treedt. Voor senioren is het vanaf 
het centrum onacceptabel dat deze verbinding  vanaf Sassembourg is 
opgeheven. Op de Teylingerlaan was juist de stoephoogte aangepast.  
Veel senioren moeten nu veel te ver lopen naar de Parklaan. Ook voor 
bezoekers van Sassembourg zou het een aanwinst zijn.  

sassenheim   

11 seniorenbeleid wonen 
en zorgverlening 

Ik lees veel over jeugdbegeleiding en gezinsopvang maar weinig over 
het seniorenbeleid wat betreft wonen en zorgverlening.  

   

10 muziekverenigingen of 
de jongeren clubs 

stimuleren en faciliteren we initiatieven op het gebied van kunst en 
cultuur;  Hierin mis ik de muziekverenigingen of de jongeren clubs. 
 

Verder ben ik van mening dat de gehandicapte sport en top sport veel 
meer benadrukt mogen worden. 
 

Ook een traject positief coachen voor sportverenigingen gestimuleerd 
kan worden.  

Warmond   



9 Afval. Zorgt u dus ook 
dat dit wordt 
opgehaald en dat 
ouderen daar niet mee 
moeten sjouwen. 

Sociaal is ook zorgzaam. Ouderen moeten steeds langer thuis blijven 
wonen. Dit betekent dat de gemeentelijke overheid dit mogelijk moet 
maken.  
 

Een van de zaken(u wel bekend) is het Afval. Zorgt u dus ook dat dit 
wordt opgehaald en dat ouderen daar niet mee moeten sjouwen. 
 

Dit speelt bovendien bij het milieu. Het is te gek voor woorden dat de 
overheid overal metalen &quot;dozen&quot; in de grond stopt, dat 
diezelfde overheid zegt, dat de bewoners de stenen uit de tuin moeten 
halen voor betere water afvoer!(Overigens heb ik een groene tuin)  

Sassenheim   

8 
 

De speech van wethouder Arno van Kempen, tijdens het Armoede 
congres was inspirerend, een wethouder waar je mee kan werken. 
 
ISD werkwijze uitleg  in de middag van het congres was hoopgevend. 
 
Zelfredzaamheid van burgers wordt schromelijk overschat, ja als het 
inkomen voldoende is stijgt de zelfredzaamheid.   

Sassenheim   

7 
 

Vraag: Er staat in geval van statushouders: Bij de integratie ligt de 
nadruk op het leren van de Nederlandse taal en het begeleiden naar 
werk. 
 
Is het aan leren van de Nederlandse taal een vrijblijvend iets en zo ook 
het zoeken naar werk?   

 



6 afstemming en 
stroomlijnen zorg 

Wanneer ik de gemeente bel omdat er staat dat de 
ondersteuning/training voor jongeren onder de 16 jaar word ik 
doorverwezen naar het cjg. Het cjg weet ook het antwoord niet. Dus 
afstemming en stroomlijnen zorg lijkt mij een groot aandachtspunt  

Sassenheim   

5 
 

Waar is het personeel opgeleid die deze beslissingen allemaal gaat 
nemen. 
 
Zorg is een zeer moeilijk onderwerp, hoor vaka om me hene dat mensen 
met een kluitje het riet in worden gestuurd en dan geen hulp krijgen 
door onkundige beoordelaars.  

Sassenheim   

4 in alle parken een 
sporthoekje 

In bovenstaande wordt er wel over sport buiten verenigingsverband 
gesproken, maar ik zie hier weinig concreets . Op dit moment studeer ik 
voor een half jaar in het buitenland (Tartu, Estland) waar men in alle 
parken een sporthoekje heeft. Het hoeft helemaal niet groot te zijn, 
maar er zoal een optrekstang, multifunctionele bankjes voor 
bijvoorbeeld crunches, een klimrek, etc. Deze onderdelen zijn allemaal 
niet duur (nog goedkoper dan een speeltuintoestel), maar zullen voor 
mij (en vele anderen) een leuke en toegevoegde waarde zijn op een 
dagelijkse workout. Een voorbeeld waar zo een sporthoek eventueel 
gerealiseerd zou kunnen worden is in het waterpark Oosthout. Mochten 
jullie foto&#039;s van de toestellen hier willen kan ik die uiteraard naar 
u opsturen.   

Voorhout   

3 veiligheid in het 
centrum en in de 
zomerperiode 
beveiliging op het 
joppe 

Ik mis een paar dingen zoals veiligheid in het centrum en in de 
zomerperiode beveiliging op het joppe. Jullie zouden bijvoorbeeld een 
beveiligings bedrijf uit Sassenheim kunnen aanspreken(JvO Security)  

 



2 bestrijden van 
drugsgebruik 

1. Daar waar er gesproken wordt over;in ieder geval letten op 
alcoholgebruik, roken en overgewicht; dient drugsgebruik te worden 
toegevoegd. Het bestrijden van drugsgebruik is zo belangrijk dat dit 
expliciet moet worden benoemd en niet moet worden 
&quot;verstopt&quot; onder de woorden ;in ieder geval;.  
 
2.Het (door mij ondersteunde; uitgangspunt van de &quot;mensen 
centraal; en het terugdringen van de kosten dragen het risico in zich dat 
zij zullen conflicteren. Welke keuzen maakt de gemeente dan? 
 
2. Zorgen dat we de beschikbare (rijks-)budgetten optimaal worden 
ingezet. De toelichting is vaag geformuleerd. Ik ben het eens met; zorg 
en ondersteuning moeten altijd beschikbaar zijn. Dit sluit ook aan bij ;de 
mens centraal&quot;. Maar wat gebeurt er/welke maatregelen worden 
er getroffen als de (rijks-)budgetten opgesoupeerd zijn? Is de zorg dan 
niet meer beschikbaar of worden er financiele middelen bijgeplust?  

Sassenheim   



1 
 

Ik wil graag over de zorg voor ouderen en mensen met een 
verstandelijke beperking  hebben omdat die mensen juist de zorg nodig 
hebben.  
 
Maar ook mensen met langere en kortere tijd zorg nodig.  
 
Zulke mensen kunnen echt niet zonder de zorg.  
 
Dat merkt ik thuis waar ik woont, wonen ook 2 oudere mensen.  
 
De zorg moet echt blijven voor zulke mensen.  
 
 

Voorhout    

 

  



Ondernemend en bruisend Teylingen 
NR   Zin  Reactie  Dorp    

26    Betreft het Citymanagement :  
Direct mee stoppen  
Dit is een primaire taak voor de wethouder van economische 
zaken.  
Laat deze maar zijn laarzen aan trekken en de klei in gaan!  
  

Voorhout    

25    Laat werkzaamheden zoveel mogelijk door Teylingse 
bedrijven uitvoeren. Goed voor de werkgelegenheid en de 
besteding van geld in onze regio.   

Sassenheim    

24    Bij nieuwe projecten in het centrum van Voorhout wordt 
vaak zowel woonruimte als winkelruimte gecreeerd. Het 
creeeren van extra winkelruimte lijkt mij niet verstandig 
omdat er al veel leegstand is.   

Voorhout    

23    Als Stichting Platform Hondenvrienden (SPH) hebben wij op 
20 mei 2018 onze integrale reactie gemaild naar 
gemeente@teylingen.nl. Dit om versnippering rond de 
verschillende thema's te voorkomen. Voor vragen over dit 
bericht kunt u ons mailen of bellen met voorzitter (Zie aparte 
mail)  

Teylingen    



22  Om prettig te kunnen wonen en 
leven in de gemeente hoort ook een 
goed ondernemersklimaat. Een goed 
ondernemersklimaat is niet alleen 
goed voor ondernemers, maar voor 
alle inwoners en draagt dus ook bij 
aan het welzijn van mensen. In dit 
kader is ook samenwerking tussen 
ondernemers en maatschappelijke 
organisaties van belang. De 
gemeente kan hierin een 
faciliterende rol spelen. En het zou 
zeker helpen als op deze manier 
integraal kijken naar leefbaarheid 
onderdeel zou zijn van de visie van 
het College.  
  

Om prettig te kunnen wonen en leven in de gemeente hoort 
ook een goed ondernemersklimaat. Een goed 
ondernemersklimaat is niet alleen goed voor ondernemers, 
maar voor alle inwoners en draagt dus ook bij aan het welzijn 
van mensen. In dit kader is ook samenwerking tussen 
ondernemers en maatschappelijke organisaties van belang. 
De gemeente kan hierin een faciliterende rol spelen. En het 
zou zeker helpen als op deze manier integraal kijken naar 
leefbaarheid onderdeel zou zijn van de visie van het 
College.    

    



21  Jaarrond aandacht voor toerisme; is 
een mooi streven waar wij graag 
onze steun aan verlenen. Zeker in 
Warmond is dit van  ;Vitaal belang ; 
voor de ondernemingen die voor 
een groot deel afhankelijk zijn van 
(water-)recreatie  
  
Deze door u benoemde aandacht 
impliceert een paar essentiële 
keuzes naar onze mening. Marketing 
en promotie zou een wezenlijk 
onderdeel moeten zijn van de 
activiteiten en kan niet uitsluitend 
vanuit de regio worden ingevuld.  
  
 

Jaarrond aandacht voor toerisme; is een mooi streven waar 
wij graag onze steun aan verlenen. Zeker in Warmond is dit 
van  ;Vitaal belang ; voor de ondernemingen die voor een 
groot deel afhankelijk zijn van (water-)recreatie.  
  

Deze door u benoemde aandacht impliceert een paar 
essentiële keuzes naar onze mening. Marketing en promotie 
zou een wezenlijk onderdeel moeten zijn van de activiteiten 
en kan niet uitsluitend vanuit de regio worden ingevuld.  
  

Ook in uitvoerend opzicht zouden er keuzes gemaakt moeten 
worden ter verbetering van de toeristische 
aantrekkingskracht. Met name de beperkte 
parkeermogelijkheden voor alle soorten vervoermiddelen: 
auto, fiets en boot zijn een remmende factor alsmede het 
ontbreken van een terras aan de waterkant. Ook een 
openbare toiletvoorziening zou zeker kunnen bijdragen aan 
het imago van een gastvrije recreatiegemeente. Stichting 
Warmond Promotie wil graag met u in gesprek om e.e.a. toe 
te lichten.   

Warmond    

20    De zeggenschap van de grote namen beperken zodat er 1 
geheel wordt in het centrum.  
  

Niet alleen festiviteiten op het voorhavenplein maar in het 
gehele centrum.  
  

Supermarkten verspreiden over het gehele dorp en niet 
alleen in het centrum.  
  

   

Sassenheim    



19  Misschien eens inventariseren wat 
er nog nodig is in deze gemeente (bij 
de burger) en meer inspelen op 
internet  
  
Leegstand bedrijventerrein 
afstraffen! Bij leegstand langer dan 2 
jaar weg ermee of omtoveren tot 
woningen. Zo moet er door 
prjectontwikkelaars beter nagedacht 
worden. Mochten er meer bedrijven 
nodig zijn dan eens in de hoogte 
denken i.pv. plat (weer natuur weg)  
  
Niet meer wegen maken maar 
stimuleren dat mensen gaan fietsen! 
Fietspaden worden nu steeds maar 
kronkeliger en heuveliger gemaakt 
waardoor het fietsen er niet fijner 
op wordt.  
  

Is de gemeente ondernemer? Ondernemers verdienen geld 
met ondernemen, is hier geld van de burgers voor nodig?   
  

Dat je in gesprek gaat met elkaar begrijp ik en dat er 
nagedacht wordt over de inrichting van een centrum en 
eventueel de wegen daar omheen e.d. begrijp ik ook maar 
naar mijn gevoel krijgt de ondernemer erg veel steun. 
Misschien eens inventariseren wat er nog nodig is in deze 
gemeente (bij de burger) en meer inspelen op internet. 
Afhaal punten in de centra creeren (is weer een stimulans 
voor de burger om nog een ander winkeltje mee te pakken).  
  

Leegstand bedrijventerrein afstraffen! Bij leegstand langer 
dan 2 jaar weg ermee of omtoveren tot woningen. Zo moet 
er door prjectontwikkelaars beter nagedacht worden. 
Mochten er meer bedrijven nodig zijn dan eens in de hoogte 
denken i.pv. plat (weer natuur weg)  
  

Meer samenwerken met andere gemeentes m.b.t. bedrijven 
terreinen (er zijn er meer dan genoeg met veel leegstand in 
de omgeving).   
  

Niet meer wegen maken maar stimuleren dat mensen gaan 
fietsen! Fietspaden worden nu steeds maar kronkeliger en 
heuveliger gemaakt waardoor het fietsen er niet fijner op 
wordt. Maak de fietspaden sneller=rechter en geef ze 
voorrang bij stoplichten en kruisingen. Zolang de fietser niet 
op 1 staat blijf je onnodig autoverkeer houden. Fietsen is 
gezonder en minder milieubelastend (past ook bij het kopje 
duurzaamheid, prettig wonen en zorg) . Vraag geld bij het 

Warmond    



parkeren bij het station, 5 euro per dag is al een koopje en 
verdien je leuk aan als gemeente.   



18  Onduidelijk is wat kleinschalige 
woonvormen zijn in het thema 
ondernemen  
 

Ondernemen  
  

Als we het buitengebied mooi en groen willen laten gaat u 
zich op het hellend vlak bewegen met  ;mooi wonen in het 
groen, waar kleinschalige woonvormen bij horen ;.  
  

Onduidelijk is wat kleinschalige woonvormen zijn in het 
thema ondernemen. Mag ik aannemen dat hier groen binnen 
de kernen bedoeld wordt. ook dan hoort dit niet in het 
thema bedrijven, maar in het thema wonen.  
  

   

warmond    

17  
 

Een groot gemis is een bouwmarkt  in de gemeente 
Teylingen.   

Sassenheim    

16    Ik ontkom er niet aan om mijn eigen ervaringen te delen. De 
baliemedewerksters zijn niet allen goed geschoold. Mijn 
man, ondernemer (vrachtwagen en bouw) wilde zijn rijbewijs 
verlengen. De medewerkster haalde zonder pardon de CE 
weg. Dit omdat hij code 95 had moeten volgen. Dat heeft hij 
nu gedaan. Blijkt dat zij haar werk fout heeft gedaan. Ze had 
hem erop moeten wijzen dat hij alleen naar een arboarts had 
hoeven gaan voor een gezondheidsverklaring. Dan had de CE 
erop kunnen blijven staan. Code 95 heeft hij alsnog gedaan 
maar had niets te maken met de vermelding CE op het 
rijbewijs. Volgens DON opleidingen en ook de 
baliemedewerkster die hij onlangs sprak gaven dat aan. Veel 
gedoe en veel kosten voor niets. En hij moet zijn hoofd als 
kleine zzp-er omhoog houden.  
  

Sassenheim    



Alweer volledig foute info en geen oplossing of excuus 
geboden.   

15    Het uitkijkpunt aan het einde van de Menneweg is een 
aanwinst. Volgens mij zou het nog beter zijn als daar ter 
plaatse ook nog een recreatie  ;strandje ; aangelegd kan 
worden.     

Sassenheim    

14  De aandacht voor de 
werkgelegenheid is mooi, maar als 
gemeente alleen stelt u niets voor, 
hiervoor is juist een intensieve 
samenwerking in de duin- en 
bollenstreek een vereiste.  
 

De aandacht voor de werkgelegenheid is mooi, maar als 
gemeente alleen stelt u niets voor, hiervoor is juist een 
intensieve samenwerking in de duin- en bollenstreek een 
vereiste. Via uw instrumenten als de maregroep en het 
servicepunt werk moet dit vorm krijgen. Spreek dat dan ook 
uit.   

Ad van der 
Vlugt   

  

 



13    De veiligheid in het winkelgebied van de hoofdstraat 
voornamelijk het stuk tussen de Kerklaan en de 
Teylingerlaan. Wandelaars kunnen niet normaal wandelen 
door de fietsen die in grote getale voor de winkels worden 
neergezet; daardoor gaan mensen op de straat lopen  waar 
de fietsers moeten rijden. Het is vaak een gevaarlijke situatie. 
Personen met kinderwagens en ouderen met rollators 
hebben hierdoor vaak een probleem. Op het plein voor de 
Hervormde Kerk is het niet duidelijk of het bedoeld is voor 
fietsers of wandelaars. Ook hierdoor komen er gevaarlijke 
situaties voor.    

sassenheim    



12  Wij willen graag hetgeen we in de 
afgelopen jaren in gang hebben 
gezet, verder vormgeven en 
uitbouwen tot een structureel 
programma gericht op het 
stimuleren van ondernemerschap in 
Teylingen.  
 

Geachte raad:  
  

Van onze kant willen wij benadrukken dat we hopen dat de 
positieve signalen die we ontvangen hebben aangaande het 
door u gehechte belang aan een goed Citymanagement in 
Teylingen zullen leiden tot het voortzetten van het opgezette 
Citymanagement in Teylingen.  
  

Wij willen graag hetgeen we in de afgelopen jaren in gang 
hebben gezet, verder vormgeven en uitbouwen tot een 
structureel programma gericht op het stimuleren van 
ondernemerschap in Teylingen. Zowel in de winkelkernen als 
daaromheen. Dat sluit o.i. ook mooi aan bij de initiatieven die 
op dit moment worden genomen door het interim-bestuur 
van de TOV.   
  

Onze citymanager heeft in de afgelopen jaren een aantal 
mooie resultaten geboekt waarover wij u ook hebben 
geïnformeerd. Wij hopen dan ook mede in overleg met u de 
financiering voor de komende jaren zeker te stellen, zodat 
niets een tweede succesvolle termijn in de weg staat.   
  

Tenslotte zijn we natuurlijk bereid om vanuit een kritische 
reflectie daar waar mogelijk en nodig de kwaliteit van onze 
initiatieven verder te verbeteren.  
  

met vriendelijke groet, mede namens mijn mede 
bestuursleden,  
  

  

Frans 
Heemskerk   

  

 



11    Geachte raad:  
  

Van onze kant willen wij benadrukken dat we hopen dat de 
positieve signalen die we ontvangen aangaande het door u 
gehechte belang aan een goed Citymanagement in 
Teylingen.  
  

Wij willen graag hetgeen we in de afgelopen jaren in gang 
hebben gezet, verder vormgeven en uitbouwen tot een 
structureel programma gericht op het stimuleren van 
ondernemerschap in Teylingen. Zowel in de winkelkernen als 
daaromheen. Dat sluit o.i. ook mooi aan bij de initiatieven die 
op dit moment worden genomen door het interim-bestuur 
van de TOV.   
  

Onze citymanager heeft in de afgelopen jaren een aantal 
mooie resultaten geboekt waarover wij u ook hebben 
geïnformeerd. Wij hopen dan ook mede in overleg met u de 
financiering voor de komende jaren zeker te stellen, zodat 
niets een tweede succesvolle termijn in de weg staat.   
  

Tenslotte zijn we natuurlijk bereid om vanuit een kritische 
reflectie daar waar mogelijk en nodig de kwaliteit van onze 
initiatieven verder te verbeteren.  
  

met vriendelijke groet, mede namens mijn mede 
bestuursleden,  
  

  

Frans 
Heemskerk   

  

 



10  Ik zou graag willen weten hoe jullie 
de ons kent ons cultuur, verruimen 
naar wat fijn dat er nieuwe 
initiatieven zijn cultuur. Hoe actief is 
Teylingen daarin?  
 

Ik zou graag willen weten hoe jullie de ons kent ons cultuur, 
verruimen naar wat fijn dat er nieuwe initiatieven zijn 
cultuur. Hoe actief is Teylingen daarin?   

Warmond    

9  Het zou mooi zijn als de gemeente 
meer bezig zou kunnen zijn met het 
winkelhart; van Voorhout. De 
afgelopen jaren is dat kwalitatief 
gezien achteruit gehold.  
Vaste ondernemers dragen bij aan 
de economische groei van de 
gemeente. Als de kern niet op orde 
is gaan inwoners naar een andere 
gemeente voor de inkopen.  
 

Het zou mooi zijn als de gemeente meer bezig zou kunnen 
zijn met het winkelhart; van Voorhout. De afgelopen jaren is 
dat kwalitatief gezien achteruit gehold. Veel leegstand. 
Gedoe met de kringloopwinkels. De eeuwig durende 
discussie over het wel of niet autoluw maken van de 
Herenstraat. Vaste ondernemers dragen bij aan de 
economische groei van de gemeente. Als de kern niet op 
orde is gaan inwoners naar een andere gemeente voor de 
inkopen. Ik ben van mening dat als er een bakker in het dorp 
een ruimte huurt of koopt, en dus afdracht doet, en met zn 
winkel het beeld van een dorp bepaald, je dan geen 
bakkerskar op een parkeerplaats toestaat die de handel van 
die bakker wegneemt. Dat geldt ook voor groenten en fruit 
en bloemisten. Iedereen weet dat de kleine ondernemers het 
zwaar genoeg hebben. Een marktkoopman kiest voor een 
mobiel verkooppunt. En in mijn beleving past dat niet in 
Voorhout zolang het winkelgebied niet op orde is. Geef de 
bestaande winkelier en potentiele nieuwe ondernemer de 
kans een mooi centrum in Voorhout te maken. En denk daar 
ook op mee.    

Voorhout    

8  Enige sturing in de vestiging van 
winkels in Voorhout zou goed zijn 
voor de verscheidenheid. Er gaan 
veel winkels weg en er komen 

Enige sturing in de vestiging van winkels in Voorhout zou 
goed zijn voor de verscheidenheid. Er gaan veel winkels weg 
en er komen steeds meer horecagelegenheden voor in de 
plaats.    

Voorhout    



steeds meer horecagelegenheden 
voor in de plaats.  
 

7    Het klinkt leuk, maar de plaatselijke middenstand blijft zich 
gedragen als neringzieke kruideniers, tegen alles. Vraag 
is:  help hen te laten zien dat het binnenhalen van een 
Lidl/Aldi in het centrum geen bedreiging maar een kans is.   
  

Laat de Hoogvliet niet terugkomen naar het centrum, geef 
die plek in het centrum aan iets nieuws.    

Sassenheim    

6  Is het mogelijk om wat te doen aan 
de vele leegstand in de 
Herenstraat?  
 

Is het mogelijk om wat te doen aan de vele leegstand in de 
Herenstraat? Misschien door het organiseren van een thema-
avond voor de nu al aanwezige ondernemers in deze straat 
om bij hun ideeën op te doen en ze ook voldoende te 
betrekken. Daarna kan dan gekeken worden hoe er 
ondernemers kunnen worden aangetrokken / enthousiast 
gemaakt om een winkel te starten op de leegstaande 
locaties   

Voorhout    

5  Zover mij bekend is missen we 
kansen doordat de winkeliers die er 
nu zitten voor hun zelf kiezen IPV de 
samenwerking te willen kiezen met 
nieuwe bedrijven zoals praxis, de 
bosrand transport Keijzer Warmond  
 

Zover mij bekend is missen we kansen doordat de winkeliers 
die er nu zitten voor hun zelf kiezen IPV de samenwerking te 
willen kiezen met nieuwe bedrijven zoals praxis, de bosrand 
transport Keijzer Warmond   

Sassenheim    



4    Zover mij bekend is missen we kansen doordat de winkeliers 
die er nu zitten voor hun zelf kiezen IPV de samenwerking te 
willen kiezen met nieuwe bedrijven zoals praxis, de bosrand 
transport Keijzer Warmond   

Sassenheim    

3    Zover mij bekend is missen we kansen doordat de winkeliers 
die er nu zitten voor hun zelf kiezen IPV de samenwerking te 
willen kiezen met nieuwe bedrijven zoals praxis, de bosrand, 
transport Keijzer Warmond   

Sassenheim    

2  Bij het onderwerp vitaal en open 
buitengebied wordt gesproken over 
wonen. Dit lijkt met elkaar in 
tegenspraak. Waarom wordt de 
GOM slechts genoemd bij het 
onderhouden van het buitengebied. 
Agrarische natuur verenigingen, 
natuur-en milieu-organisaties, 
werkgropen ed. zijn zeker even 
belangrijk  

Bij het onderwerp vitaal en open buitengebied wordt 
gesproken over wonen. Dit lijkt met elkaar in tegenspraak. 
Waarom wordt de GOM slechts genoemd bij het 
onderhouden van het buitengebied. Agrarische natuur 
verenigingen, natuur-en milieu-organisaties, werkgropen ed. 
zijn zeker even belangrijk   

Warmond    

1  1. Centrumvisie in samenspraak 
met. Waar ligt de 
(eind)verantwoordelijkheid? 
Wordt er net zolang doorgepraat 
tot er overeenstemming is of 
inventariseert de gemeente de 
ideeën en wensen en pakt 
vervolgens zijn 
verantwoordelijkheid door 
besluiten te nemen?  

  

1. Centrumvisie in samenspraak met. Waar ligt de 
(eind)verantwoordelijkheid? Wordt er net zolang 
doorgepraat tot er overeenstemming is of inventariseert de 
gemeente de ideeën en wensen en pakt vervolgens zijn 
verantwoordelijkheid door besluiten te nemen?  
  

2. Of dit de juiste plek is weet ik niet zeker. Ik zou graag zien 
dat er klip en klaar een standpunt wordt ingenomen over de 
vraag of Teylingen een zelfstandige gemeente moet blijven of 
dat een fusie tussen de gemeenten van de bollenstreek 
wenselijk/noodzakelijk is. Ik ben voorstander van een 
zelfstandig Teylingen. De bewoners van Teylingen hebben er 

Sassenheim    



2. Of dit de juiste plek is weet ik 
niet zeker. Ik zou graag zien dat 
er klip en klaar een standpunt 
wordt ingenomen over de vraag 
of Teylingen een zelfstandige 
gemeente moet blijven of dat 
een fusie tussen de gemeenten 
van de bollenstreek 
wenselijk/noodzakelijk is  

recht op dat zij weten welke keuze de gemeente hierin 
maakt.   

  
  



Duurzaam denken en doen 
NR     Voor 

raadsprogramma?  
Reactie   Dorp   

41  Ik mis een informatiecentrum waar 
bewoners terecht kunnen met 
vragen omtrent verduurzamings 
maatregelen die zij bij hun eigen 
woning kunnen treffen.  
  
Dit naar voorbeeld Rotterdam zie 
https://www.woonwijzerwinkel.nl/  
  
Bij bewoners is over het algemeen 
weinig kennis aanwezig over deze 
materie en het zou goed zijn als zij 
voor advies bij deskundigen te 
raden kunnen.  

Ik mis een informatiecentrum waar bewoners terecht kunnen met 
vragen omtrent verduurzamings maatregelen die zij bij hun eigen 
woning kunnen treffen.  
  

Dit naar voorbeeld Rotterdam zie 
https://www.woonwijzerwinkel.nl/  
  

Bij bewoners is over het algemeen weinig kennis aanwezig over 
deze materie en het zou goed zijn als zij voor advies bij 
deskundigen te raden kunnen.   

Voorhout    



40  Duurzaamheid  Regel in een APV : het luchtruim boven Teylingen wordt gesloten 
voor vliegverkeer van en naar Schiphol welke korter dan 1000 km 
vliegt.  
  

Regel in een APV : Telingen gaat verspilling van aardgas tegen, te 
denken valt aan, verbieden van warmte gordijnen voor 
open  winkeldeuren, het verwarmen van grote open ruimte als 
bijvoorbeeld de hal van de gemeente winkel.  
  

- Hou het aardgas net in stand,  verwarmen via warmtepompen in 
combinatie met zonnepanelen is niet realistisch .( opbrengst van 
een zonnepaneel is in de winter nihil).  
  

- Stimuleer warmte /kracht koppeling.  
  

- Zonneweide pas aanleggen als ALLE bruikbare daken in teylingen 
vol liggen met zonnepanelen  
  

-Verlaag de OZB voor goed geisoleerde woningen , dit als 
stimulans, maar prikkel niet in de vorm van subsidie .  
  

-Verstrek een extra 3e container tbv plastic, drinkkarton en 
metaal .( de groene en grijze bak kunnen nog jaren mee)  
  

   

Voorhout    



39  Duurzaamheid vind ik een vaag 
containerbegrip: benoem wat je 
werkelijk bedoelt.  

Duurzaamheid vind ik een vaag containerbegrip: benoem wat je 
werkelijk bedoelt.  
  

Als gemeente zou ik alle daken van gemeentelijk vastgoed/ 
eigendommen volzetten met zonnepanelen.   

Sassenheim    

38  Ik  lees ettelijke malen het woord 
Duurzaamheid. Ik mis een 
beschrijving van een goed beleid 
betreffende groen, natuur , 
biodiversiteit. Bescherming hiervan 
en opwaardering. Zonder fauna en 
flora kunnen wij niet leven. We 
hebben de aarde niet in bezit, maar 
zijn deel van het geheel.    

Ik  lees ettelijke malen het woord Duurzaamheid. Ik mis een 
beschrijving van een goed beleid betreffende groen, natuur , 
biodiversiteit. Bescherming hiervan en opwaardering. Zonder 
fauna en flora kunnen wij niet leven. We hebben de aarde niet in 
bezit, maar zijn deel van het geheel.    
  
 

Voorhout    

37  Duurzaamheid  Ik vind het jammer dat er besloten is dat er geen park komt met 
zonnepanelen. Kan die beslissing herzien worden?   

Voorhout    

36  Duurzaamheid  Als Stichting Platform Hondenvrienden (SPH) hebben wij op 20 
mei 2018 onze integrale reactie gemaild naar 
gemeente@teylingen.nl. Dit om versnippering rond de 
verschillende thema&#039;s te voorkomen.   

Teylingen    

35  Fairtrade inkopen is in mijn 
perspectief maar een klein 
onderdeel van duurzaamheid. Ik mis 
dat bijv dat duurzaamheid wordt 
doorgevoerd in de nieuwe 
woningen  

Fairtrade inkopen is in mijn perspectief maar een klein onderdeel 
van duurzaamheid. Ik mis dat bijv dat duurzaamheid wordt 
doorgevoerd in de nieuwe woningen. Gasloos, zelfvoorzienend, 
geïntegreerde zonnepanelen etc. Aan deze voorwaarden zou 
moeten worden voldaan bij elk nieuwbouw project. Dat zie ik nog 
terug.    

Warmond    



34  Wat doet u met Warmond 
als  recreatie gemeente?  

Wat doet u met Warmond als  recreatie gemeente.?? Blijft de VVV 
bestaan en hoe wordt eea gefinancierd?.  De Open 
Monumentendagen: heeft  de gemeente hiervoor nog 
belangstelling en de financiering ervan ?  
  

   

Warmond    

33  Duurzaamheid  Het valt me op dat het in de omgeving van het Voorhavenkwartier 
altijd vies is op straat. Regelmatig ruim ik zwerfvuil op wat 
rondslingert op de parkeerterreinen rondom Albert Heijn en 
Hema. Ook elders in het dorp is er vuil te vinden. In Voorhout is 
het netter vind ik. Ook de plantsoenen en de bimen en bossages 
worden beter onderhouden in Voorhout. Wellicht is hier meer 
aandacht voor.    

Sassenheim    

32  Een van de grote opgaven waar we 
voor staan is de klimaatadaptatie.  
  
In het concept coalitieakkoord mis ik 
dit onderwerp.  
  
Wat wil deze coalitie doen, welke 
visie en doelstelling heeft u over dit 
onderwerp of laat u Gods water 
over Gods akker stromen?  

Een van de grote opgaven waar we voor staan is de 
klimaatadaptatie.  
  

In het concept coalitieakkoord mis ik dit onderwerp.  
  

Wat wil deze coalitie doen, welke visie en doelstelling heeft u over 
dit onderwerp of laat u Gods water over Gods akker stromen?   

Voorhout    

31  Duurzaamheid  Een van de grote opgaven waar we voor staan is de 
klimaatadaptatie.  
  

In het concept coalitieakkoord mis ik dit onderwerp.  
  

Wat wil deze coalitie doen, welke visie en doelstelling heeft u over 
dit onderwerp of laat u Gods water over Gods akker stromen?   

Voorhout    



30  Ik lees niets over de zorg voor onze 
natuur in Teylingen. 1 persoon 
aanstellen die alle info 
inventariseert van alle 
natuurorganisaties en deze in 
gesprek met elkaar laat zijn. Met 
elkaar een duidelijk natuurplan 
maken, zorg dat dit blijft bestaan 
voor ons ageslacht. Denk hierbij 
goed na hoe groot woningen 
moeten zijn! Kleiner bouwen zorgt 
ervoor dat natuur ook een kans 
krijgt. Lege bedrijven ombouwen of 
plat gooien en huizen bouwen of 
teruggeven aan de natuur  

Het versnellen van het neerleggen van zonnepanelen op daken 
van bedrijven, niet op weiland ivm weidevogels, bijen, zicht e.d.  
  

Stimuleren van opvangen hemelwater dmv de slimme regenton 
en vergroening van tuinen.  
  

Ik lees niets over de zorg voor onze natuur in Teylingen. 1 persoon 
aanstellen die alle info inventariseert van alle natuurorganisaties 
en deze in gesprek met elkaar laat zijn. Met elkaar een duidelijk 
natuurplan maken, zorg dat dit blijft bestaan voor ons ageslacht. 
Denk hierbij goed na hoe groot woningen moeten zijn! Kleiner 
bouwen zorgt ervoor dat natuur ook een kans krijgt. Lege 
bedrijven ombouwen of plat gooien en huizen bouwen of 
teruggeven aan de natuur.   

Warmond    

29  Ik mis hier een duurzame landbouw 
in het buitengebied.   
  
Waar zijn de Duurzame 
bedrijventerreinen met groen en 
tijdelijke natuur?  

Ik mis hier een duurzame landbouw in het buitengebied.   
  

Waar zijn de Duurzame bedrijventerreinen met groen en tijdelijke 
natuur?   

voorhout    

28  Duurzaamheid  duurzaamheid  
  

welke activiteiten worden met de duurzaamheidsmeter 
gemonitord. die van de overheid, verkeer, luchtvaart ? of ook die 
van duurzaamheidsinitiatieven van bedrijven en particulieren. ?  
  

welke criteria worden bij duurzaamheid gehanteerd.   
  

   

Warmond    



27  De gemeente zou een krachtigere 
prikkel aan inwoners moeten geven 
om hun huis te verduurzamen. 
Leningen zijn voor veel 
huizenbezitters niet nodig. Het 
gebrek aan subsidieregeling maakt 
investeren minder aantrekkelijk. 
Hiermee kan momentum worden 
gecreëerd en hoeft niet elke 
inwoner zich apart te verdiepen in 
maatregelen en aanbieders.  

De gemeente zou een krachtigere prikkel aan inwoners moeten 
geven om hun huis te verduurzamen. Leningen zijn voor veel 
huizenbezitters niet nodig. Het gebrek aan subsidieregeling maakt 
investeren minder aantrekkelijk. De gemeente kan collectieve 
inkoopprogrammaâ€™s opzetten om zo inwoners te laten 
profiteren van grote kortingen bij verduurzamingsmaatregelen. 
Dit kan al vrij eenvoudig door het aanbrengen van triple++ glas of 
kruipruimte isolatie als zodanig te organiseren. Hiermee kan 
momentum worden gecreeerd en hoeft niet elke inwoner zich 
apart te verdiepen in maatregelen en aanbieders. Het huidige 
programma is niet ambitieus genoeg om de klimaatdoelstellingen 
te halen.   

Voorhout    

26  Duurzaamheid  ik mis in het programma een serieus onderzoek naar nascheiding 
van afval. in diverse gemeente doet men dit en dat leidt tot een 
veel beter resultaat, goedkoper en zonder de overlast van 
voorscheiding. sommige bestuurders zijn tegen nascheiding 
omdat ze vinden dat burgers moeten worden opgevoed (ja zeker), 
maar vergeten/negeren de voordelen. ik wijs ook nog eens op de 
gebleken problemen met de verwerking van plastics (grotendeels 
niet recyclebaar) en op de overlast vooral voor senioren als die 
met hun restafval naar containers moeten lopen. Please, luister 
nou eens een keer!  

Warmond    



25  Duurzaamheid  Duurzaam verwarmen . Zou de gemeente binnen twee jaar 
kunnen organiseren voor elke woning. In plaats van een 
afwachtende houding zou de gemeente zich in moeten zetten 
voor thermische energie.   
  

Duurzaam elektriciteit opwekken. Zonnepanelen werken maar 
voor een gedeelte. Wind is er bijna elke dag. Een kleine 
windmolen op elk dak zou binnen vastgestelde normen van de 
gemeente vergunningsvrij moeten kunnen worden geplaatst.   
  

Energie die over is zou moeten worden teruggeleverd aan de 
gemeente die deze centraal opvangt en weer kan gebruiken voor 
eigen gebruik.    

Sassenheim    

24  Duurzaamheid  Plastic en groenafval (in de lente/zomermaanden) worden veel te 
weinig opgehaald.    

Sassenheim    



23  Duurzaamheid  Tijdens het dagelijks hond uitlaten valt steeds meer op hoe groot 
het achterstallig onderhoud is. Sassenheim heeft gekozen voor 
het betegelen van elke stoep en straat. Nadeel is dat binnen een 
jaar het verval toeslaat.    
  

Door het slecht bijhouden, het tempo van vernieuwing en het de 
keuze voor het verwijderen van asfalt zijn sommige straten 
onbegaanbaar.  
  

(Loopt u de Menneweg eens heen en terug.)  
  

Een onverzorgde omgeving trekt rommel aan. Daarnaast wordt er 
zwaar bezuinigd op straatmeubilair. In sommige straten is geen 
afvalbak te vinden. Ook afvalzakjes voor hondepoep is een 
zoektocht af en toe. Met het huidige groenbeleid of het 
ontbreken daarvan. Is de gemiddelde straat zo vervangbaar met 
een straat in de stijl van de vroegere Bijlmer. Een nieuwbouw 
straat als de Marsstraat telt 5 bomen en geen enkele vuinisbak. 
Een nieuwbouwflat met 26 appartementen aan de Essenlaan telt 
er nu nog 4.   
  

In een gemiddelde straat in Amsterdam ziet het er beter uit.  Bij 
navraag blijken er dus gewoon containers in de grond te zitten. 
Deze worden gewoon elke week geleegd inclusief Alle 
vuilnisbakken en hondepoepcontainers. Naderhand wordt het 
afval gewoon in een milieu straat  gescheiden.   
  

Het huidige afvalbeleid werkt sowieso niet. Plastic bijvoorbeeld 
kan door de kwaliteit (lees dikte) niet herbruikt worden. Via 
omwegen komt het toch weer op verbranding aan.    

Sassenheim    



22  Meer aandacht voor duurzame 
mobiliteit en elektrische voertuigen 
en de benodigde oplaad-
infrastructuur.  

Zie mijn opmerking bij thema &quot;Prettig wonen&quot;. Meer 
aandacht voor duurzame mobiliteit en elektrische voertuigen en 
de benodigde oplaad-infrastructuur.   

Voorhout    

21  Duurzaamheid  Het woord ;duurzaam niet misbruiken om het prestigeproject van 
AKZO om twee gigantische windturbines neer te zetten op hun 
terrein, te verdedigen. Dit plan gaat ten koste van de werknemers 
en de omwonenden. Er zijn genoeg andere mogelijkheden voor 
duurzame energie en AKZO heeft al een contract voor zgn. groene 
energie met Essent. De voorgenomen windturbines hebben niets 
met ;groen; te maken, maar alles met beton, gezondheidsrisico’s, 
schadelijk infrageluid, verstoring van het polderlandschap, van de 
historische molen &#039;Hoop doet Leven&#039; en van het 
beschermde dorpsgezicht van Warmond. De Klankbordgroep van 
AKZO blijkt een zoethoudertje te zijn waar geen plaats is voor 
tegengeluid. Het nieuwe College moet zich niet buiten spel laten 
zetten en krachtig actie ondernemen tegen dit heilloze plan. 
Daarom moet dit standpunt in het programma van het College 
worden opgenomen. Als u zwerfafval en hondenpoep apart 
noemt, dan kunnen de veel grotere gezondheidsrisicos van de 
windturbines toch niet genegeerd worden !   

Sassenheim    

20  Duurzaamheid  Als bewoner van een appartement en tevens voorzitter van de 
VVE ben ik zeer geïnteresseerd in uw plannen om de 
duurzaamheid middels zonne-energie te bevorderen 
gebruikmakend van appartementen   

Sassenheim    

19  Beleid/stimulering voor aanleg van 
zonnepanelen op grote daken (bv. 
overheidsgebouwen, stallen, 
zalencentrum), waarin particulieren 

Beleid/stimulering voor aanleg van zonnepanelen op grote daken 
(bv. overheidsgebouwen, stallen, zalencentrum), waarin 
particulieren dan kunnen investeren en groene stroom kunnen 
afnemen.   

Sassenheim    



dan kunnen investeren en groene 
stroom kunnen afnemen.  

18  Duurzaamheid  Ik hoop niet dat we hetzelfde afvalbeleid gaan krijgen zoals in 
Lisse!!!!!  
Dat systeem is al lang en breed achterhaald en bewezen en wordt 
alleen maar duurder en duurder voor de burger. Ook wordt het 
een zooitje ivm dat er illegale afval gestort wordt anoniem.  
Tevens wordt het net een milieustraat privÃ©  en daar moet je 
wel ruimte voor hebben.    

Voorhout    

17  Ik mis in het programma helemaal 
het groene milieu terwijl Teylingen 
de transitie is tussen de kust en het 
groene hart. Steeds duidelijker 
wordt het dat de biodiversiteit snel 
verdwijnt, onze gemeente is hierbij 
zeker geen uitzondering  

Ik mis in het programma helemaal het groene milieu terwijl 
Teylingen de transitie is tussen de kust en het groene hart. Steeds 
duidelijker wordt het dat de biodiversiteit snel verdwijnt, onze 
gemeente is hierbij zeker geen uitzondering. Ik zou graag willen 
zien dat het college dit thema voortvarend oppakt. De afgelopen 
jaren heb ik geprobeerd het gemeentebestuur te activeren, 
evenwel zonder resultaat.   

Warmond    

16  Duurzaamheid  Graag zou ik zien dat wasbare luiers en andere wasbare 
producten (billendoekjes, maandverband, reinigingsdoekjes, etc) 
meer aandacht krijgen. Er zijn andere gemeenten in Nederland die 
met succes een wasbareluierproject zijn gestart. Het is bizar 
hoeveel afval en schadelijke grondstoffen dit jaarlijks scheelt.   

Voorhout    



15  Duurzaamheid  Natuurlijk moeten we zuinig zijn op de natuur, maar niet 
overhaasten,het moet voor iedereen betaalbaar blijven ,  
  

Het is niet mogelijk om alles gasvrij maken,er zijn geen genoeg 
materialen,, de grondpijpen voor warmte zijn al te kort,  
  

de vakmensen zijn ook al te kort   

Sassenheim    

14  Duurzaamheid  Ik begrijp niet dat woningen/ appartementen ( b.v. De Posterijen, 
Hoogkamer en De Engelse Tuin ) die op dit moment nog gebouwd 
moeten worden nog een met een gasaansluiting worden 
uitgevoerd.  
  

Ik begrijp dat het niet eenvoudig is omdat de tekeningen en 
planning al rond is en het ook extra kosten met zich mee brengt.  
  

Maar misschien kan de gemeente Teylingen / overheid / 
aannemer meedenken, daar gas op korte termijn niet meer 
toegestaan is.   
  

Als de bouw gereed is zijn de kosten vele malen hoger, regeren is 
toch vooruit zien!  
  
  
  

Met vriendelijke groeten,  
  

 
  

   

Voorhout    



13  Duurzaamheid  ik vind het veel woorden weinig concreet, wat kan ik als burger 
verwachten, wat kan ik doen, kan ik subsidie krijgen wanneer ik 
over ga op zonne energie of zoiets, dat zou ik graag willen weten.   

Warmond    

12  Duurzaamheid  Burgers moeten meegaan in de duurzaamheid. Wij hebben 
zonnepanelen en nu ook een volledig elektrische auto gekocht. 
Wat schetst mijn verbazing. Bij aanvraag van een laadpaal. Wordt 
deze zonder meer afgewezen. Op onze parkeerplaats zijn 
inmiddels drie elektrische auto&#039;s. Alleen moet je in 
voorhout vechten om deze op te kunnen laden. Duurzame 
gemeente????   

Voorhout    

11  Duurzaamheid  Zelf overweeg ik zonnepanelen aan te schaffen. Daarin zit een 
traject van terugvragen van de BTW. Omslachtig voor koper en 
overheid. Voor de koper dus een drempel. Daar zou toch eens iets 
aan moeten gebeuren.  
  

Verder blijf ik moeite houden met het Fair Trade gebeuren. Ik zie 
dit toch als een aparte economie. Door hier de nadruk op te 
leggen schoffeert men eigenlijk de werknemers en bedrijven in de 
reguliere economie. Plegen zij unfiar trade??   

Sassenheim    

10  Duurzaam is mijns inziens ook 
meegaan in de technologie. Met 
name doel ik daarbij op digitale 
infrastructuur.  

Duurzaam is mijns inziens ook meegaan in de technologie. Met 
name doel ik daarbij op digitale infrastructuur. Wij krijgen geen 
glasvezel, moeten aan de telefoondraadjes blijven. Ik vind dit 
onbegrijpelijk voor de gemeente zoals die in dit en andere punten 
wordt voorgesteld.   

Voorhout     



9  Duurzaamheid  Laat inwoners niet sjouwen met hun afval. Dit werkt niet. De 
Rijksdienst klaagt dat er overal afval wordt gedumpt, je kunt het 
zelf met eigen ogen zien. Haal dit gescheiden op.  
  

Voor mij is het onbegrijpelijk dat de grijze bak nog elke 2 weken 
wordt geleegd. Wij gebruiken bij veel afval de bak van de buren.  
  

Hierop kan de gemeente bezuinigen en het is goed voor het 
milieu.  
  

Alsjeblieft niet nog een afvalbak erbij. De straat staat er vol mee 
en sommige mensen kunnen hun bakken niet kwijt, zodat ze bij 
de buren staan.  
  

Er speelt bovendien nog iets bij het milieu. Het is te gek voor 
woorden dat de overheid overal metalen &quot;dozen&quot; in 
de grond stopt voor afval, terwijl diezelfde overheid zegt, dat de 
bewoners de stenen uit de tuin moeten halen voor betere water 
afvoer!(Overigens heb ik een groene tuin)   

Sassenheim    



8  betrek ook bedrijven en bewoners 
bij het opstellen van 
duurzaamheidsplannen voor hun 
wijk en/of voor de hele gemeente  
  
opstellen van een beleid qua 
referentiegebieden voor de aanleg 
van warmte-koude systemen op de 
bedrijfsterreinen en mogelijk ook 
voor woonwijken  
  
- informeer de bedrijven in de 
gemeente voldoende over de 
mogelijkheden die er zijn om 
duurzamer om te gaan met energie 
en afval - een goede ingang is 
bijvoorbeeld via de controles van de 
omgevingsdienst of via de 
citymanager  
  
- denk als gemeente ook na over 
een collectieve mogelijkheid als 
stadsverwarming, geothermie, 
biogas  

Zie ook de opmerkingen die ik gemaakt heb bij het thema prettig 
wonen!  
  

- meer informatie bij naar bewoners over zonnepanelen (kosten 
en opbrengst) om onkunde hierover weg te nemen en meer 
mensen te stimuleren hiertoe over te gaan  
  

- betrek de omgevingsdienst voldoende bij alle onderwerpen qua 
milieu en duurzaamheid  
  

- voorkom wegwaaien van de zakken met plastic afval door 
aanbrengen van zaklussen;  
  

- stimuleer ook inzameling van kleine plastic flesjes  
  

- zorg voor voldoende en groot genoeg plekken voor de 
inzameling van glas en papier en textiel  
  

- aanbieden van goede zakken voor de inzameling van 
plastic/blik/drankkartons voor een klein prijsje  
  

- betrek ook bedrijven en bewoners bij het opstellen van 
duurzaamheidsplannen voor hun wijk en/of voor de hele 
gemeente   
  

- opstellen van een beleid qua referentiegebieden voor de aanleg 
van warmte-koude systemen op de bedrijfsterreinen en mogelijk 
ook voor woonwijken  
  

- ga na of er bedrijven in de gemeente zijn die restwarmte 
hebben/produceren en kijk of hier een nuttige toepassing voor te 

Voorhout    



vinden is.  
  

- informeer de bedrijven in de gemeente voldoende over de 
mogelijkheden die er zijn om duurzamer om te gaan met energie 
en afval - een goede ingang is bijvoorbeeld via de controles van de 
omgevingsdienst of via de citymanager  
  

- gasloos maken van de bestaande bouw is een lastig project - 
geef voldoende informatie hierover en betrek naast bedrijven en 
woningcorporaties ook de huiseigenaren hierbij - stimuleer 
woningeigenaren om ook gezamenlijk hier mee aan de slag te 
gaan ook als zij nu geen VVE zijn.  
  

- denk als gemeente ook na over een collectieve mogelijkheid als 
stadsverwarming, geothermie, biogas   



7  De gemeente kan een concreet 
beleid formuleren, waarin 
ambtelijke belemmeringen van het 
antieke denken van 
schoonheidscommissies worden 
wegnomen en vergunningen snel en 
kundig geregeld kunnen worden  
  
Daarnaast is het belangrijk om ook 
bezig te gaan met hoe deze zonne-
energie opgeslagen kan worden, 
zodat een overschot aan energie 
niet verloren gaat en op andere 
momenten wanneer de zon niet 
schijnt, gebruikt kan worden  

Het plaatsen van energie opwekkingscapaciteit in de gemeente is 
een heel concreet thema.   
  

Ik mis concrete plannen voor het invoeren van deze 
opwekkingscapaciteit. Met name het plaatsen van stille zonne-
energie.   
  

Zonneweides; is een bijzonder vaag Jip en Janneke begrip. Hoezo 
zonnewendes?   
  

Er zijn veel daken in de gemeente die nu al nuttig gebruikt kunnen 
worden voor het opwekken van elektriciteit.   
  

De gemeente kan een concreet beleid formuleren, waarin 
ambtelijke belemmeringen van het antieke denken van 
schoonheidscommissies worden wegnomen en vergunningen snel 
en kundig geregeld kunnen worden.   
  

Daarnaast is het belangrijk om ook bezig te gaan met hoe deze 
zonne-energie opgeslagen kan worden, zodat een overschot aan 
energie niet verloren gaat en op andere momenten wanneer de 
zon niet schijnt, gebruikt kan worden.   
  

Er zijn al marktpartijen die dit op commercieel basis snel en 
effectief kunnen realiseren, door het opzetten van batterij packs, 
die een geheel dorp van energie kunnen voorzien.   
  

Uitfasering van aardgas van aardgas is ineens hip. Overleg met 
netbeheerders is natuurlijk belangrijk. Maar wat niet in dit 
programma staat is, hoe moeten bestaande woningen aangepast 
worden? En wie gaat dat betalen. Met name in de sociale 

Warmond    



huurwoningen hebben bewonderen daar zelf niet de financiële 
middelen voor. Want het betekend ander fornuis, ander pannen.   
  

Beweging begint bij intentie, dat is een feit. Maar wat er voor 
beweging ook nodig is voldoende inzicht, kennis en kunde om de 
beweging mogelijk te maken.  
  

Ik mis kennis en kunde in bovenstaande duurzaamheid 
uitgangspunten. De intentie is goed, maar er staat veel te weinig 
concreets in.  
  

Als ingenieur heb ik daar al veel maatschappelijke plannen met 
een goede intentie op zien stranden, omdat ze blijven hangen in 
goede bedoelingen en door gebrek aan vakkennis bij het opstellen 
praktisch onuitvoerbaar zijn.   
  
  
  

   



6  in de eerste zin mist al direct de 
flora en fauna. Volgens mij zijn die 
heel belangrijk.  
  
- Duurzaam gaat ook over de 
bestaande hoeveelheid groen. 
Wanneer groen verdwijnt zou het 
belangrijk zijn ergens anders ook 
groen te creeren. Dat staat nergens 
te lezen.  
  
- Ook de bescherming van flora en 
fauna komt niet aan bod  

_ in de eerste zin mist al direct de flora en fauna. Volgens mij zijn 
die heel belangrijk  
  

- Duurzaam gaat ook over de bestaande hoeveelheid groen. 
Wanneer groen verdwijnt zou het belangrijk zijn ergens anders 
ook groen te creeren. Dat staat nergens te lezen.  
  

- Ook de bescherming van flora en fauna komt niet aan bod   

Warmond    



5  Het lijkt mij goed als Teylingen het 
voortouw zou nemen in een 
duurzaam en groen beleid met het 
oog op de toekomst door derhalve 
het gebruik van niet biologische 
bestrijdingsmiddelen te verbieden 
binnen de gemeente grenzen, dit 
geldt zeker ook voor de bollenteelt  

Ik zou aandacht willen vragen voor het gebruik van o.a. 
bestrijdingsmiddelen in de gemeente Teylingen. Het is algemeen 
bekend en daarnaast wetenschappelijk bewezen dat het slecht 
gesteld is met de insectenpopulatie (bijvoorbeeld bijen) en dat 
deze populatie van levensbelang is voor het voortbestaan van de 
mens.   
  

Het lijkt mij goed als Teylingen het voortouw zou nemen in een 
duurzaam en groen beleid met het oog op de toekomst door 
derhalve het gebruik van niet biologische bestrijdingsmiddelen te 
verbieden binnen de gemeente grenzen, dit geldt zeker ook voor 
de bollenteelt. Als tegenargument voor een dergelijke 
verandering wordt vaak gegeven dat dit ten koste zou kunnen 
gaan van economische groei, dat hoeft niet zo te zijn, alleen denk 
ik dat wij het er in ieder geval allemaal over eens zijn dat wij niet 
in een situatie willen leven waarin bijvoorbeeld gewassen niet 
meer kunnen worden bestoven.   
  

Potentieel verlies zou beter bestempeld kunnen worden als een 
lange termijn investering in een - leefbare - groene toekomst. De 
gemeente Teylingen zou in deze het goede voorbeeld kunnen 
geven, zodat andere gemeenten hierin kunnen volgen. (Begin 
klein en eindig groot)  
  

Warmond    



4  Ik zou graag zien dat de gemeente 
Teylingen zich actief inzet om het 
gebruik van landbouwgiffen terug te 
brengen, en de bijenstand te 
stimuleren door hun leefomgeving 
verder te verbeteren.  

Ik zou graag specifiek aandacht willen vragen voor de bijenstand. 
Het gaat al jaren slecht met insecten in het algemeen en de bij in 
het bijzonder. De gifstoffen die in de bollenteelt en landbouw 
worden gebruikt zijn een directe bedreiging voor bijen. Het verlies 
van de bij betekent effectief het verlies van landbouw, dus het is 
heel belangrijk om deze ramp te voorkomen. Ik zou graag zien dat 
de gemeente Teylingen zich actief inzet om het gebruik van 
landbouwgiffen terug te brengen, en de bijenstand te stimuleren 
door hun leefomgeving verder te verbeteren. Dank u wel!   

Warmond    

3  Ik zie nergens een punt dat over waterbeheer gaat.  In deze tijd waar 
de regenbuien steeds zwaarder worden lijkt het een punt om het 
waterbeheer onder de loep te nemen  

Ik zie nergens een punt dat over 
waterbeheer gaat.  In deze tijd 
waar de regenbuien steeds 
zwaarder worden lijkt het een 
punt om het waterbeheer onder 
de loep te nemen. Ik heb 
geconstateerd dat de sloten 
vooral in de buurt van het 
rietpad steeds ondieper worden. 
Ook een flinke bodem 
begroeiing, wat weer slecht is 
voor de visstand.   
  

  

Voorhout     

2  In het dorp Leende zijn nagenoeg 
alle inwoners gezond gaan eten en 
bewegen. Www.gezonddorp.nl en 
eigenlijk is iedereen daar beter van 
geworden. De middenstand, de 
saamhorigheid de vitaliteit , de 
gezondheid van de burger  

In het dorp Leende zijn nagenoeg alle inwoners gezond gaan eten 
en bewegen. Www.gezonddorp.nl en eigenlijk is iedereen daar 
beter van geworden. De middenstand, de saamhorigheid de 
vitaliteit , de gezondheid van de burger. Het suikerarm Op laten 
groeien van kinderen , geen obesitas. Ik heb ooit een 
documentaire bekeken hierover. Ik vind het een topinitiatief. Als 
ik denk aan een vitaal plan...denk ik hier aan.    

Voorhout    



1  Duurzaamheid  Onder duurzaamheid vallen ook de flora en fauna. In dat kader 
zien we graag de steun van het college van burgemeester en 
wethouders alsmede de gemeenteraad, waar het gaat om onze 
wens voor een aanlijnplicht van honden in het Overbosch tijdens 
het broedseizoen. Niet alleen worden hiermee de jonge vogeltjes 
beschermd, die nog niet kunnen vliegen. Ook gaat dit de overlast 
van hondenpoep tegen, omdat iemand die zijn hond aangelijnd 
heeft ook dichter bij de hond blijft. En dus eerder de hondenpoep 
zal opruimen. We hopen op uw steun voor de aanlijnplicht van 
honden in het Overbosch tijdens het broedseizoen (1 april tot half 
augustus). Buiten dat seizoen kunnen de honden vrij los lopen.   

Voorhout    

  
  



Modern bestuur en invloedrijke inwoners 
NR   Raadsprogramma  Reactie   Dorp    

29    Brief is per mail ontvangen. Korte samenvatting:   
 Doe alsnog een poging om een afspiegelingscollege van de raad te 
vormen met vier wethouders zonder portefeuilles en een 
burgemeester zonder de deelportefeuille zorg.   
 Inkomstenmeevallers niet voor extra uitgaven maar toevoegen 
aan reserves.   
 Wonen: 20% eis voor sociale woningbouw opnemen.   
 Gun arbeidsgehandicapten het minimumloon.   
 Duurzaamheid; waak voor nimby’s.  
 Ondernemersfonds: eerst onderlinge overeenstemming 
ondernemers.   
 Verkeer: verkeersmaatregelen strikt handhaven  
 Communicatie is twee-wegverkeer.   
 Ontvangen reacties Vitaal Teylingen openbaar maken.   

Warmond   



28    -Voeren het ( digitale) referendum in.  
  

-Zetten de financiÃ«le reserves NIET in, het gaat economisch nu goed , 
dit kan altijd nog in tijden van economische tegen wind  
  

- Durven eindelijk een stap te zetten naar 1  &quot;bollengemeente 
&quot; er zijn nu teveel losse samenwerkingsverbanden tussen de 
verschillende bollengemeentes.  
  

Denk aan HLT en belastingsamenwerking Noordwijk  
  

-Lasten stijging met inflatie verhoging, alleen in het aller uiterste geval, 
dit is een te gemakkelijke weg, ondernemers kunnen dit ook niet 
automatisch doen naar haar afnemers.  
  

   

Voorhout    

27  .  Ik mis de relatie met Leiden, 
Groot Den Haag en Groot 
Amsterdammer is van belang, 
maar voor veel zaken lijkt mij 
van belang om om met de 
Leidse regio een vuist te 
maken. Bovendien, dat is wel 
zo'n beetje de zorgregio en de 
woningmarktregio  
 

1.  Deze inspraak bij Vitaal Teylingen is geen schoolvoorbeeld voor hoe 
het moet. De inspraakperiode is veel te kort en biedt geen gelegenheid 
voor burgers om onderling te beraadslagen.  
  

2.  Ik mis de relatie met Leiden, Groot Den Haag en Groot Amsterdammer 
is van belang, maar voor veel zaken lijkt mij van belang om om met de 
Leidse regio een vuist te maken. Bovendien, dat is wel zo'n beetje de 
zorgregio en de woningmarktregio.   
  

3.  Jullie hebben vast wel een opvatting over HLT en de Bollengemeente. 
Zeg daar dan wat over en laat dat niet afhangen van de aangekondigde 
analyse.  
  

4.  Wees niet bang om geargumenteerd de gemeentelijke belastingen te 
verhogen. Niet verhogen hoeft geen credo te zijn.   

Sassenheim    



26    1.  Deze inspraak bij Vitaal Teylingen is geen schoolvoorbeeld voor hoe 
het moet. De inspraakperiode is veel te kort en biedt geen gelegenheid 
voor burgers om onderling te beraadslagen.  
  

2.  Ik mis de relatie met Leiden, Groot Den Haag en Groot Amsterdammer 
is van belang, maar voor veel zaken lijkt mij van belang om om met de 
Leidse regio een vuist te maken. Bovendien, dat is wel zoâ€™n beetje de 
zorgregio en de woningmarktregio.   
  

3.  Jullie hebben vast wel een opvatting over HLT en de Bollengemeente. 
Zeg daar dan wat over en laat dat niet afhangen van de aangekondigde 
analyse.  
  

4.  Wees niet bang om geargumenteerd de gemeentelijke belastingen te 
verhogen. Niet verhogen hoeft geen credo te zijn.   

Sassenheim    

25  Het vasthouden aan, en verder 
optimaliseren van, gemeentelijk 

Positief Hondenbeleid biedt 
hierin een inspirerend, praktisch 

en probleemoplossend kader. 
Wij vragen u om dit beleid 
voort te zetten ensamen met 
ons – naar een hoger plan te 
brengen.  
 

Als Stichting Platform Hondenvrienden (SPH) hebben wij op 20 mei 2018 
onze integrale reactie gemaild naar gemeente@teylingen.nl. Dit om 
versnippering rond de verschillende thema&#039;s te voorkomen. Voor 
vragen over dit bericht kunt u ons mailen of bellen met voorzitter   
  
Uit email; Het vasthouden aan, en verder optimaliseren van, gemeentelijk 

Positief Hondenbeleid biedt hierin een inspirerend, praktisch en 
probleemoplossend kader. Wij vragen u om dit beleid voort te zetten 
ensamen met ons – naar een hoger plan te brengen. (zie email dd 20 
mei 2018)  

Teylingen    



24  Een punt van zorg is de omslag 
naar de digitale overheid. Er is 
in de samenleving sprake van 
een nieuwe vorm van 
uitsluiting,nl 
digibetisering.  Het is van 
belang om samen met 
maatschappelijke organisaties 
te blijven kijken hoe we ook 
deze inwoners kunnen blijven 
bedienen.   

Wat een mooi voornemen om beleid meer te ontwikkelen met en en 
vanuit inwoners. Een ambitie waarin wij als welzijnsorganisatie graag in 
samenwerken.   
  

Een punt van zorg is de omslag naar de digitale overheid. Er is in de 
samenleving sprake van een nieuwe vorm van uitsluiting,nl 
digibetisering. Er is een groeiende groep inwoners die niet goed uit de 
voeten kan met de digitalisering en om die reden niet meer kan 
aanhaken, niet meer kan meedoen. Het is van belang om samen met 
maatschappelijke organisaties te blijven kijken hoe we ook deze inwoners 
kunnen blijven bedienen.    

    



23  U wilt de inwoners, 
maatschappelijke organisaties 
en ons, het adviesplatform 
Sociaal Domein, nog meer 
betrekken bij de ontwikkeling 
van het beleid. Dat is een 
ontwikkeling die wij graag 
ondersteunen. Wel adviseren 
wij u om dit niet vooraf in 
structuren te gieten, maar dit 
organisch te laten groeien en 
flexibel te zijn waar de 
opgaven dat vraagt.  
  

Het raadsprogramma Vitaal Teylingen 2018-2022 ziet er goed uit. Onze 
complimenten daarvoor. U besteedt aandacht aan veel aspecten en bent 
zeer ambitieus. De opzet met 5 themaâ€™s is herkenbaar vanuit de 
Transformatieagenda en de noodzaak voor een integrale aanpak verliest 
u hierbij niet uit het oog. U doet wel een heel sterk appel op de eigen 
regie, de individuele vrijheid en de eigen verantwoordelijkheid van de 
inwoner. Gelukkig heeft u ook aandacht voor de inwoner die hulp nodig 
heeft en zorgt u waar nodig voor maatwerk. Bij dit laatste redeneert u 
gelukkig vanuit de mens en niet vanuit de regel.   
  

Het stellen van concretere doelen wordt overgelaten aan het college. Dat 
betreuren wij. Juist het stellen van concrete doelen en eisen ten aanzien 
van kwaliteit maken de controlerende taak van de gemeenteraad 
eenvoudiger.  
  

U wilt de inwoners, maatschappelijke organisaties en ons, het 
adviesplatform Sociaal Domein, nog meer betrekken bij de ontwikkeling 
van het beleid. Dat is een ontwikkeling die wij graag ondersteunen. Wel 
adviseren wij u om dit niet vooraf in structuren te gieten, maar dit 
organisch te laten groeien en flexibel te zijn waar de opgaven dat vraagt.  
  

De samenwerking met de andere gemeenten in Bollen 5, ISD en Holland 
Rijnland is wat ons betreft nog wat onderbelicht. Met name de 
samenwerking de gemeenschappelijke regelingen verdienen hier meer 
aandacht. Dat geldt zowel voor het ontwikkelen van beleid als voor de 
betaalbaarheid daarvan.   
  

Bij modern bestuur past een gemeente die, afhankelijk van de opgave, 
coordineert, regisseert, faciliteert, stimuleert en communiceert.   

Voorhout    



22    In communicatie naar bewoners is het ook belangrijk ze te blijven 
informeren over lopende projecten. Voorbeeld Roodemolenpolder.   
  

In 2014 meegedacht over 3 ontwerpen. Uiterlijk 2 jaar later zouden 
wandelpaden aangelegd worden. Nu 4 jaar later! Niets meer gehoord. 
Ook geen vragen over gesteld door raadsleden?   

Sassenheim    

21    Algemeen  
Het vijfde uitgangspunt is betrekken van inwoners bij beleidsvorming en 
uitvoering.  
We gaan met de inwoners in gesprek en koppelen we terug. hoe past het 
voorstel over de Herenweg hier bij?  
  
  
  

Eerst het wat en dan het hoe. Dit laat partijen niet vrij om te roepen wat 
ze willen. in het huidige concept staat nagenoeg geen enkele 
randvoorwaarde in de sfeer van kwantificering, van kwaliteit, van 
intensiteit. U zult daar toch iom de andere partijen enige sturing en 
richting moeten aangeven.  
  

   

warmond    



20    modern bestuur   
  

Meer structurele aandacht aan participatie van burgers is een breed 
bepleite wens. Ik mis initiatieven om tot een burgerforum te komen. Het 
huidige instituut van burgerpanel geeft geen enkele mogelijkheid om te 
komen tot een vorm discussie en gedachtenuitwisseling. Ook in de 
cievergaderingen is er geen mogelijkheid van discussie van het bestuur 
met de burgers. Mbt participatie zijn enkele projecten succesvol te 
noemen. Zowel bij het afvalplan als bij de Herenweg is participatie 
mislukt. zie ook bijgaand reactie over de Herenweg. Iedere inwoner mag 
ons uitdagen. Dat klinkt mooi maar er dan geen gelijk speelveld. De 
gemeente kan met ambtenaren en tal van adviesbureau's plannen 
maken. Vaak duurt dat een jaar of langer. Burgers mogen dan in korte 
tijd iets beters bedenken. Werkvormen waarbij tijdens de rit door 
ambtenaren, adviesbureaus en betrokken burgers wordt samengewerkt 
zullen meer kans van slagen hebben. een voorwaarde daarbij is dat de 
ambtenaren dan in zo'n werkwijze zijn opgeleid. Open staan voor 
meningen die anders zijn dan hun eigen mening of die van de wethouder 
en in samenspraak komen tot voorstellen   

warmond    



19  Een dergelijke regionale 
sportfaciliteit vraagt om 
regionale samenwerking en 
financiering. Wij hopen dan 
ook met recht, dat u een 
verbindende rol wil spelen in 
dit fantastische initiatief,  
 

Complimenten voor de heldere opzet van de uitgangspunten van beleid, 
kort en bondig verwoord. Als Warmondse ijsclub, willen wij de nieuwe 
coalitie graag succes wensen, maar ook uitdagen op gebied van. wij zijn 
verbinder in de regio;. Graag zouden wij zien, dat de gemeente Teylingen 
financiele ondersteuning van  â‚¬ 225.000 verleent aan de bouw van een 
333 meter schaatsbaan aan de Vliet in Leiden. Deze 333 meter baan 
wordt uniek in een schaats minnende regio, met extra ontwikkel- en 
recreatiekansen voor het vele schaatstalent in de (sport)gemeente 
Teylingen.  
  

Een dergelijke regionale sportfaciliteit vraagt om regionale 
samenwerking en financiering. Wij hopen dan ook met recht, dat u een 
verbindende rol wil spelen in dit fantastische initiatief, als DE 
sportgemeente van Nederland.   
   
  

Warmond    

18    Graag een vangrail langs de Leidsevaart N444 richting Noordwijk    Voorhout    



17    De coalitie heeft een uitgebreid collegeprogramma samengesteld.  
  

Veel `werkenwoorden`.  
  

Ik mis echter concrete doelstellingen die Specifiek Meetbaar Acceptabel 
Realistisch Tijdgebonden zijn.  
  

 
   

Voorhout    

16  ik denk graag een keer mee, 
vanuit mijn professie (maar 
voor jullie gratis) en vanuit 
mijn zeer irritante ervaringen 
alhier.  
  

de belofte om daadkracht te tonen en de doorlooptijden te verkorten 
klinkt mooi, maar is een beetje loos: er zal geen coalitie zijn die het 
omgekeerde beloofd. de vraag is hoe je het doet en daar lees ik niets 
over. ambtenaren en wethouders worden niet anders als er een nieuw 
coalitieakkoord wordt geschreven. dus: hoe? ik denk graag een keer mee, 
vanuit mijn professie (maar voor jullie gratis) en vanuit mijn zeer irritante 
ervaringen alhier.   

Warmond    

15    Zottigheid niet gelezen ,wordt totaal niet naar de bevolking geluisterd 
,bijv iedereen wil supermarkt in Postwijk ,nee dus afspraken of zo ,nou 
niet met de bewoners ,Bouwmarkt nee hoor willen we niet , dus rij ik 
soms paar keer naar Lisse en doe daar dan alle boodschappen  of 
Noordwijkerhout en daar naar de Lidl ,slim bezig stelletje arrogante 
kwiebussen   

Sassenheim    



14  Ik vind het heel goed hoe de 
participatie in onze gemeente 
wordt opgepakt. Top. Maar 
vraag is altijd: wat is het 
vervolg? Misschien zo nu en 
dan eens 
ruchtbaarheid  geven, via krant 
(Teylinger) e.d., wat er 
gekomen is/opgepakt is van 
een bepaalde 
participatie/melding etc  
 

Ik vind het heel goed hoe de participatie in onze gemeente wordt 
opgepakt. Top. Maar vraag is altijd: wat is het vervolg? Misschien zo nu 
en dan eens ruchtbaarheid  geven, via krant (Teylinger) e.d., wat er 
gekomen is/opgepakt is van een bepaalde participatie/melding etc.   

Sassenheim    

13    Modern en transparant bestuur zal ook moeten inhouden dat het nieuwe 
College luistert naar de omwonenden van AKZO die niet benadeeld willen 
worden door het plan voor de gigantische windmolens op hun terrein. 
Op het terrein van AKZO zou daardoor een accumulatie van 
risicofactoren komen met grote gezondheidsrisico&#039;s voor de 
bedrijfsbevolking en de omwonenden. Eerder hebben de politieke 
partijen van Teylingen zich in meerderheid uitgesproken tegen dit plan 
en in die situatie zal geen verandering gekomen zijn. Het nieuwe College 
zal nu de belangen van de omwonenden en de bedrijfsbevolking (die 
door AKZO buiten spel wordt gezet) moeten gaan behartigen en krachtig 
stelling nemen tegen dit plan, ook al gaat de Provincie over een 
vergunningsaanvraag. Dit is de gelegenheid voor het nieuwe College om 
te bewijzen dat ze voor hun inwoners opkomen !   

Sassenheim    

12    Uw ambtelijk apparaat is samen gevoegd met dat van Lisse en Hillegom, 
zorg dat u met deze gemeenten op een lijn zit, want de ambtenaren die 
uw plannen moeten uitvoeren komen in een spagaat bij te grote 
verschillen in de plannen van de 3 gemeenten.   

Sassenheim     



11    Modern bestuur spreekt u over. Ik stel voor dat u dan start met 
betrouwbaar bestuur. Ik ben woonachtig op de Watertuin en ben daaruit 
al sedert jaren getuige van een zwabberende besluitvorming aangaande 
de permanente bewoning. Al sedert 1972 wordt op de Watertuin 
permanent gewoond. De Gemeente heeft dat altijd oogluikend 
toegelaten en nu kondigt u in deze visie onder een ander kopje 
handhaving van de recreatieve bestemming aan.  
  

In dit kopje spreekt u over het inzetten van financiÃ«le middelen voor 
maatschappelijk rendement. Wat denkt u dat de kosten van een 
handhavingsactie zullen zijn? Er zijn deskundigen die alles bij elkaar 
(handhavingspersoneel, advocaten, verplichte herhuisvesting binnen de 
Gemeente etc.) schatten op E.50.000 per woning. Momenteel zijn er 
zo&#039;n 15 gezinnen op de Watertuin die leven onder de dreiging van 
handhaving. Dat zou een Gemeentelijke onkostenpost kunnen geven van 
misschien wel E.750.000 zonder enig maatschappelijk rendement.  
  

Ik zal de besluitvorming in de raad met aandacht volgen.  
  

Watertuin    

10  Wat ik mis zijn levensloop 
bestendige woningen in de 
gemeente  

Wat ik mis zijn levensloop bestendige woningen in de gemeente.   Voorhout    



 

9    Ik mis de bereikbaarheid van het gemeentehuis en de ambtenaren. Nu 
lukt het me niet om een ambtenaar te spreken en bepaald de secr. of 
mijn onderwerp van belang is, hoe gaat dat in de toekomst wanneer het 
zoals jullie willen laagdrempeliger moet worden of burgers meer invloed 
of mee kunnen denken.  
  

Wie is verantwoordelijk voor bepaalde beslissingen, soms hebben 
burgers duidelijke leidraad nodig.   

Warmond    

8    Slecht winkelaanbod in voorhout.  
Ontmoedigen verkeer herenstraat  
Meer vrijheid voor vestigen winkels buiten de kern , zoals bouwmarkt, 
tuincentrum, grote supermarkt etc,   
Internet in heel teylingen  
Glasvezel beleid  
Actieve beloning vrijwilligers sport, cultuur en zorg   

Voorhout    

7  Helaas blijkt in veel gemeenten 
die burgerparticipatie willen 
stimuleren dat hier weinig 
gebruik van wordt gemaakt - 
minder dan gehoopt en 
verwacht of alleen eenmalig 
ipv structureel. Probeer dus 
manieren te bedenken om 
bewoners structureel te blijven 

Helaas blijkt in veel gemeenten die burgerparticipatie willen stimuleren 
dat hier weinig gebruik van wordt gemaakt - minder dan gehoopt en 
verwacht of alleen eenmalig ipv structureel. Probeer dus manieren te 
bedenken om bewoners structureel te blijven betrekken. Laagdrempelig 
maar ook op een manier waarop een bewoner ook het gevoel krijgt dat 
er wat wordt gedaan met zijn idee / mening - geef dus tijdig feedback en 
zorg dat mails snel beantwoord worden en dat duidelijk is wat het proces 
is.   

Voorhout    



betrekken. Laagdrempelig 
maar ook op een manier 
waarop een bewoner ook het 
gevoel krijgt dat er wat wordt 
gedaan met zijn idee / mening 
- geef dus tijdig feedback en 
zorg dat mails snel beantwoord 
worden en dat duidelijk is wat 
het proces is.  
 

6    Er staat: denken inwoners vooraf mee over beleid  
  

D66 had afgelopen zaterdag in het Park een drietal vragen waarbij 
burgers mochten meedenken (o.a. over fietspad Roodemolen wel/niet). 
Dit mag vaker; burgers denken graag mee.    

SASSENHEIM    



5    En dat gaan jullie doen met het D66, die partij heeft tot nu toe nog nooit 
iets gepresteerd en is alleen maar een meeloper.  
Vertrouwen in die partij is totaal nutteloos, dit zowel op landelijk als 
lokaal niveau. En daar moet de burger dan vertrouwen in krijgen?  
Voorlopig is de nummer twee gewoon gepasseert en word de mening 
van de burger dus al genegeerd.  
Sorry maar jullie hebben een hoop werk aan de winkel om dat 
vertrouwen weer terug te winnen.  
Als start zou je nieuwe onderhandelingen moeten starten en dan zeker 
zonder D66.  
  

En dan een programma dat 80% dekt sorry dat is bij mij half werk 
afleveren.  

Sassenheim    

4    Ambtenaren dienen niet alleen te kijken waarom iets niet mogelijk is 
maar actief mee te denken wat dan wel gerealiseerd kan worden.   

Voorhout    



3  In de afgelopen jaren heeft u 
als gemeente Teylingen onze 
zusterverenigingen in 
Sassenheim en Voorhout 
geholpen aan prachtige, 
professionele onderkomens. 
Daarbij bent u (en uw 
voorgangers), voorbij gegaan 
aan de huisvestingsvragen van 
ons genootschap in Warmond.  
 

Goedemiddag,  
Met veel belangstelling hebben wij uw 5 uitgangspunten gelezen.  
Daarbij viel ons het volgende op:  
Ten eerste gaan we uit van de vitaliteit van mensen, van organisaties en 
van bedrijven. Zij geven zelf vorm aan hun leefomgeving. Zij zijn zelf aan 
zet als het gaat om hun welzijn en helpen anderen waar dat nodig is.   
Als derde uitgangspunt passen we waar nodig maatwerk toe. Daarvoor 
zoeken we zo nodig de randen van de wettelijke- en beleidsmatige 
kaders op. Het voert te lang om op ieder uitgangspunt te reageren, 
vandaar dat ik de bovenste 2 punten in ga.  
U vindt de vitaliteit van mensen en organisaties belangrijk. Helaas is dat 
voor het Historisch Genootschap Warmelda waarschijnlijk niet het 
geval.   
  

In de afgelopen jaren heeft u als gemeente Teylingen onze 
zusterverenigingen in Sassenheim en Voorhout geholpen aan prachtige, 
professionele onderkomens. Daarbij bent u (en uw voorgangers), voorbij 
gegaan aan de huisvestingsvragen van ons genootschap in Warmond.  
  

Op dit ogenblik vinden wij met welwillende medewerking van de rooms 
katholiek parochie onderdak in â€œAnnaâ€™s keukenâ€•.  Daarbij lopen 
wij tegen vele problemen op. We noemen u o.a.:  
  

- wij kunnen het rijke historische leven van Warmond nergens 
tentoonstellen â€“&gt; geen tentoonstellingsruimte;  
  

- in verhouding heeft ons genootschap al veel gepubliceerd dankzij  de 
actieve leden, die vaak thuis bij elkaar onderzoek moeten doen  
  

- onze druk bezochte fotomiddagen op de zondagmiddag moeten in de 
IJsclub of dankzij de medewerking van de Oude School aldaar 

Warmond    



georganiseerd worden  
  

- er is onvoldoende ruimte om te werken, historische materialen op te 
ruimen, gasten te ontvangen, onderzoek te doen, enz.  
  

- sommige historische voorwerpen, die ons ter beschikking worden 
gesteld, moeten wij weigeren, vanwege plaatsgebrek;  
  

- alleen raadsleden van het CDA hebben in het verleden eens een 
bezoekje gebracht aan ons onderkomen â€“&gt;vanuit B&amp;W nog 
nooit iemand  
  

- vanwege verbouwingen in de pastorie moeten we weer onze 
historische materialen verplaatsen naar?  
  

- enz.  
  

Kortom onze nood is hoog (in Sassenheim en Voorhout â€“&gt; een 
gebouw van minimaal 2 lokalen â€“ geen WOZ en het pand is verkregen 
in bruikleen voor 1 â‚¬ â€“ ) dus er wordt wat van u verwacht!  
  

Houdt de vitaliteit van het historisch Genootschap Warmelda in het 
historische Warmond in oog en lever ook voor ons (na Voorhout en 
Sassenheim) maatwerk, waarbij we zelf voor ons welzijn kunnen zorgen.  
  

Na de 4-mei bijeenkomst in Warmond  heb ik dit ook al bij de heer 
Brekelmans gemeld en hij raadde mij aan dit ook schriftelijk te doen.  
Wij zijn heel benieuwd naar uw antwoord.  
Namens de ruim 450 leden van het historische genootschap Warmelda  
  

   



2    Wij zijn er voor onze inwoners. Zij zijn immers onze klant. Daarom 
handelen we vanuit inwonersbelang en niet als eerste vanuit regels. We 
benaderen inwoners en ondernemers met een open houding&quot; 
Tegelijk schrijft u onder het kopje recreatie dat er niet permanent mag 
worden gewoond op een recreatiepark bijvoorbeeld zoals de watertuin. 
U heeft de watertuiners absoluut geen gehoor gegeven. Het 
bewonersbelang doet u helemaal niets. U legt dit naast u neer en u legt 
uw regelgeving op aan mensen die wonen in een woning met 
bouwbesluit, tot grote tevredenheid, met een grote sociale cohesie.   
  
De inspraak op het ontwerp bestemmingsplan is dat werkelijk een 
inspraak? In uw plannen staat nu al dat mensen die er illegaal wonen 
straks worden begeleid naar een andere woning, terwijl er eerder is 
toegezegd niemand hun woning uit te zetten. U thema&quot; s zijn 
allemaal vaag, loze kreten. maar ineens op het gebied van de watertuin 
zijn  jullie wel concreet?  
  
Wat nou luisteren naar burgers en besturen met een open houding. ??? 
Maak het maar waar en vul het maar aan met dat huidige bewoners niet 
uit hun huizen worden gezet maar dat de peildatum omhoog gaat naar 
de ingangsdatum van het bestemmingsplan. Dat zou wel het enige 
eerlijke alternatief zijn op dit moment.   

   



1  De relatie gemeente en de 
inwoner dient beter te worden 
beschreven en door de 
betrokken partijen te worden 
ervaren.  
  
Bij dit onderdeel dient ook 
aandacht te worden besteed 
hoe er omgegaan wordt met 
die mensen voor wie de 
digitale overheid een stap te 
ver is  
  
(Mede)beslissingsbevoegdheid 
suggereert meer dan het is  
  
3. iedere bewoner mag ons 
uitdagen; (overigens wordt 
hier weer andere gemeente - 
bewoner relatie gedefinieerd) 
Het gaat hier niet alleen om 
slimmer etc.  Dat is een te 
eenvoudige voorstelling van 
zaken. Helder moet zijn wie de 
verantwoordelijkheid draagt 
voor de gemeentelijk taak  
  
- In het document worden de 
ambities beschreven. Ik mag er 
van uit gaan dat deze ambities, 

1. De relatie gemeente versus inwoner wordt gedefinieerd als een 
leverancier- klantrelatie. Overigens elders in het document is de inwoner 
geen klant maar een partner. Een leverancier - klantrelatie verondersteld 
minimaal twee dingen: er is sprake van marktwerking (en dat lijkt mij niet 
het geval) en de klant heeft de vrijheid zijn producten; elders af te 
nemen. Die vrijheid heeft de inwoner niet (er is sprake van gedwongen 
winkelnering) of hij moet besluiten om te verhuizen. En me dunkt dat dat 
niet de bedoeling kan zijn.   
  

De relatie gemeente en de inwoner dient beter te worden beschreven en 
door de betrokken partijen te worden ervaren.  
  

2. Bij wijkaangelegenheden krijgen de bewoners (mede) 
beslissingsbevoegdheid. (hier is de relatie gemeente versus inwoner weer 
een andere; zie punt 1).  
  

(Mede)beslissingsbevoegdheid suggereert meer dan het is. Hoewel er 
staat dat de gemeente het besluit van de wijk niet zomaar naast zich neer 
kan leggen. Het kan dus wel als de gemeente met een onderbouwing 
komt. Dat zal voor de gemeente relatief eenvoudig zijn zeker als vooraf 
de randvoorwaarden niet bekend zijn. Op deze manier wordt de 
bevoegdheid van de wijk uitgehold. Daarnaast wordt er geen instantie? 
orgaan genoemd waar de wijk bezwaar kan maken.  
  

3. iedere bewoner mag ons uitdagen; (overigens wordt hier weer andere 
gemeente - bewoner relatie gedefinieerd) Het gaat hier niet alleen om 
slimmer etc.  Dat is een te eenvoudige voorstelling van zaken. Helder 
moet zijn wie de verantwoordelijkheid draagt voor de gemeentelijk taak. 
Naar mijn mening is en blijft de gemeente bij deze bijzondere manier van 
uitbesteden verantwoordelijk. Daarnaast zal de gemeente aanvullende 
maatregelen moeten treffen: hoe te handelen bij meerdere gegadigden, 

   



wanneer het document 
vastgesteld is, ook 
daadwerkelijk zullen worden 
gerealiseerd. Wat dat betreft 
mis ik een financiÃ«le 
onderbouwing: ambities (WAT) 
zijn relatief eenvoudig te 
formuleren, het is lastiger de 
ambities te realiseren (HOE) en 
de hoogte van de ambities 
staan heel vaak op gespannen 
voet met de financiÃ«le 
mogelijkheden.  

het aansturen van de private partijen en het monitoren van deze partijen 
of zij de gemaakte afspraken nakomen.  
  

4.;de gemeentelijke lasten gaan jaarlijks omhoog met alleen de 
inflatiecorrectie, althans dat is het uitgangspunt. Dit laat ruimte. Later 
kan het een loze belofte blijken te zijn. Het woord ;uitgangspunt; geeft de 
gemeente de ruimte om toch een verhoging van de woonlasten door te 
voeren die hoger is dan de inflatiecorrectie.  
  

5. De digitale overheid  
  

Bij dit onderdeel dient ook aandacht te worden besteed hoe er 
omgegaan wordt met die mensen voor wie de digitale overheid een stap 
te ver is  
  

6. Tot slot enkele algemene opmerkingen bij het totale programma:  
  

- In het document worden de ambities beschreven. Ik mag er van uit gaan 
dat deze ambities, wanneer het document vastgesteld is, ook 
daadwerkelijk zullen worden gerealiseerd. Wat dat betreft mis ik een 
financiÃ«le onderbouwing: ambities (WAT) zijn relatief eenvoudig te 
formuleren, het is lastiger de ambities te realiseren (HOE) en de hoogte 
van de ambities staan heel vaak op gespannen voet met de financiÃ«le 
mogelijkheden.  
  

- Er is de keuze gemaakt voor nu het WAT en later het HOE. Deze keuze is 
in het document niet consequent doorgevoerd.     

  
 


